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Odgovornost
V temi tedna tokratne številke Savinjskih no-

vic lahko preberete grozljivko (vsaj jaz sem zgro-
žen nad tem, kaj se dogaja) o (ne)odgovorno-
sti. Zgodba opisuje težave zgornjesavinjskih ob-
čin pri pripravi občinskih prostorskih načrtov 
(OPN), saj so se očitno vse občine »opekle« pri 
prvotni izviri izvajalca. Odločile so se namreč za 
podjetja Archi.ka, ki pa svojega pogodbeno do-
govorjenega dela ni opravilo, zato so morale ozi-
roma morajo poiskati alternativne rešitve.

V normalni pravni državi bi takšno stanje po-
menilo, da mora izvajalec, ki ni izpolnil pogod-
benih obveznosti, vrniti denar in poravnati tudi 
morebitne posredne stroške, ki so nastali zara-
di neopravljenega dela. V konkretnem primeru 
je posredna škoda po mojem osebnem mnenju 
ogromna, saj je v »izgubljenem« času na obmo-
čju OPN onemogočen razvoj, verjetno tudi nove 
investicije, seveda pa je takšno posredno škodo 
težko realno finančno ovrednotiti.

No, v našem primeru je stanje povsem dru-
gačno. Prvotno izbrani izvajalec Archi.ka je oči-
tno že pred časom zašel v tako velike težave, da 
se je direktor in solastnik Aleš Janžovnik zapo-
slil v drugem podjetju, o nedokončanem delu pri 
pripravi OPN v Zgornji Savinjski dolini pa se ne 
želi pogovarjati, saj se ne odziva niti na telefon-
ske klice niti na elektronsko pošto.

Občine so tako ena za drugo nad Archi.ko 
obupale in poiskale druge izvajalce (to doslej 
ni uspelo le še Občini Luče), kar je razumljivo, 
vse prej kot razumljivo pa je dejstvo, da se (vsaj 
doslej) nobena izmed njih ni odločila za izterja-
vo plačanih sredstev oziroma odškodnine zara-
di neopravljenega dela. Kaj naj si kot občan in 
davkoplačevalec mislim ob tem? Ali na podlagi 
sklenjenih pogodb izterjava realno ni izvedljiva? 
Če je temu tako, kdo bo prevzel odgovornost za 
sklenitev takšnih pogodb? Nenazadnje ni šlo za 
malo denarja – Archi.ka je v šestih letih za pri-
pravo OPN od naših občin prejela skoraj 370 ti-
soč evrov.

V bistvu gre za odgovornost, o kateri se go-
spodu Alešu Janžovniku niti sanja ne ali pa se 
ji povsem načrtno izogiba. Nobena od navede-
nih opcij ni niti sprejemljiva niti opravičljiva, saj 
je Slovenijo prav takšno neodgovorno ravnanje 
pripeljalo v situacijo, v kateri smo danes. Pravna 
zahteva, da gospod Janžovnik in njegovo pod-
jetje Archi.ka odgovarjata za neopravljeno delo 
in škodo, ki je bila povzročena, bi bila tudi jasno 
opozorilo vsem drugim izvajalcem oziroma po-
rabnikom javnih sredstev, da je treba svoje delo 
opraviti dosledno in pošteno.

(CMS)
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Tema tedna, Aktualno

DRŽAVNA VOLILNA KOMISIJA

Nadomestne volitve v 
državni svet 

Po odstopu s funkcije člana 
državnega sveta predstavnika 
lokalnih interesov naše volilne 
enote dr. Milana Medveda je bil 
v Uradnem listu RS objavljen od-
lok o razpisu nadomestnih voli-
tev. 

Predsednik državnega zbora 
Janko Veber je razpisal nadome-
stne volitve za četrtek, 29. ma-
ja 2014. Državne svetnike volijo 
elektorji. Roki za volilna opravi-
la so začeli teči v sredo, 2. aprila.

Marija Lebar

OBČINSKI SVET MOZIRJE

Pogodbo s pripravljavcem občinskega prostorskega 
načrta prekinili in izbrali novega

Občina Mozirje je leta 2007 sklenila pogodbo za pripravo občin-
skega prostorskega načrta (OPN) s podjetjem Archi.ka. Sedem let po 
podpisu pogodbe pa so še brez prostorskega načrta, lažji za precej 
evrov in z novim izvajalcem projekta. Direktor podjetja Archi.ka Aleš 
Janžovnik je po besedah župana Ivana Suhovešnika nenehno zatrje-
val, da se na prostorskem načrtu dela, da pa vse skupaj zavirajo nosil-
ci urejanja prostora, od katerih soglasja prihajajo počasi. Od lanske-
ga leta je bila komunikacija s pripravljavcem tako rekoč nična, zato so 
se v Mozirju odločili za prekinitev pogodbe. 

Lani januarja je Janžovnik mo-
zirskim svetnikom obljubil, da bo 
OPN dokončan do avgusta, ka-
sneje je poslal le še eno elektron-
sko sporočilo z opravičili, ker delo 
ni dokončano. Ker v podjetju Archi.
ka ni bilo več zaposlenih, sam Jan-
žovnik pa je zaposlen v podjetju 
Savaprojekt iz Krškega, je predla-
gal, da OPN dokonča omenjeno 
podjetje. Občina Mozirje je s podje-
tjem stopila v stik in se z njimi tudi 
dogovorila o dokončanju OPN-ja, z 
Archi.ko pa je pogodbo prekinila. Z 
istimi težavami so se srečevale tu-
di druge občine v dolini. Komunika-
cije z Janžovnikom v zadnjem letu 
tako rekoč ni bilo.

BREZ POHVAL ZA PRETEKLO 
DELO

Z izdelavo mozirskega OPN-ja 
se bo tako odslej ukvarjalo podjetje 
Savaprojekt. Direktor podjetja Peter 
Žigante in pripravljavka Petra Žarn 
sta na zadnji občinski seji svetnike 
seznanila o nadaljnjih postopkih iz-
delave OPN-ja. Obljub o tem, kdaj 
bo načrt sprejet, nista želela dati, 
sta pa obljubila, da se bodo potru-
dili, da bo to v najkrajšem možnem 
času, kajti dela je še veliko.

Žigante je predstavil podjetje in 
povedal, da so izdelali že veliko 
OPN-jev. Po formalni plati je po nje-
govem mnenju mozirski OPN da-

leč, po vsebinski pa zelo skromen. 
Dosedanji pripravljavec namreč ni 
delal na usklajevanju z nosilci ure-
janja prostora, s tem pa je največ 
dela. Predvsem je za to potrebno 
veliko časa, saj se na termine za 
usklajevanje na določenih ministr-
stvih čaka zelo dolgo.

DELA SO SE LOTILI Z VSO 
RESNOSTJO

Žarnova je naštela aktivnosti, ki 
jih v zvezi z načrtom izvajajo. Ker 
morajo pridobiti še 14 mnenj nosil-
cev urejanja prostora, je to njihova 
prioriteta. Usklajevanja mnenj so 
se najprej lotili na področjih pose-
litve in kmetijstva, saj bodo na teh 
področjih spremembe največje. 
Časovnih rokov do zaključka pro-
jekta po njenem mnenju ni smisel-
no postavljati, saj je vse odvisno od 
usklajevanj in pridobitev pozitivnih 

mnenj. Upajo, da bodo do septem-
bra pridobili vsa soglasja.

Glede podjetja Archi.ka in direk-
torja Janžovnikova je podala svo-
je mnenje svetnica Urška Car in po-
vedala, da bi lahko občina izvajal-
cu ob prekinitvi pogodbe zaraču-
nala pogodbeno kazen, česar pa 
niso storili. Mnenje o slabem izbo-
ru prvega izvajalca so dali tudi ne-
kateri drugi svetniki, vsi pa upajo, 
da je imela občina pri izboru seda-
njega izvajalca bolj srečno roko. O 
vrednosti pogodbe podrobnosti ni-
sta želela govoriti niti župan Ivan 
Suhoveršnik niti Žigante, je pa žu-

pan vrednost pogodbe s Savapro-
jektom ocenil na nižjo, kot je zna-
šala pogodba z Archi.ko.

ISTA USODA V DRUGIH OBČINAH
Leta 2007 so vse zgornjesa-

vinjske občine sklenile pogodbo s 
podjetjem Archi.ka. Izbrano je bilo 
kot najugodnejši ponudnik. Po po-
datkih Supervizorja je bil prihodek 
podjetja v letih 2007-2013 s stra-
ni sedmih zgornjesavinjskih občin 
nekaj manj kot 370 tisoč evrov.

S podjetjem Archi.ka ne sodelu-
je nobena občina več. Občini Reči-
ca ob Savinji OPN izdeluje nov izva-
jalec Savaprojekt. V Gornjem Gra-
du so prekinili sodelovanje s pod-
jetjem Archi.ka zaradi neizpolnje-
vanja obveznosti ter neupošteva-
nja rokov izdelave. Zahtevali so vr-
nitev dokumentacije in ob koncu le-
ta 2013 pričeli sodelovati z Razvoj-
nim centrom Planiranje iz Celja. Is-
tega izvajalca ima po novem tudi 
Občina Ljubno. Tudi Občini Nazar-
je OPN pripravlja drugo podjetje, o 
tožbi ali pogodbeni kazni do Archi.
ke se še niso odločili. 

Pogodbo o izdelavi dokumentaci-
je za OPN solčavske občine s podje-
tjem Archi.ka so lani oktobra razve-
zali po obligacijskem zakoniku. Druž-
be ne tožijo, sklenili pa so pogodbo z 
izbranim novim izvajalcem. 

Največ težav imajo v Lučah, kjer 
se z drugim izvajalcem dogovarja-
jo, a z njim ne morejo skleniti pogod-
be, dokler je ne prekinejo s sedanjim 
pripravljavcem. To pa je nemogoče, 
saj se Janžovnik ne oglaša na tele-
fon, niti ne odgovarja na elektron-
sko pošto. Lahko potrdimo, da je te-
mu res tako, saj Archi.ka nima več 
niti aktivnega elektronskega naslo-
va, preko katerega smo poskušali 
od Janžovnika prejeti odgovore na 
vprašanja glede izdelave OPN za 
zgornjesavinjske občine.

Štefka Sem

Peter Žigante in Petra Žarn sta obljubila, da bodo s pripravo mozirskega 
občinskega prostorskega načrta pohiteli. (Foto: Štefka Sem)
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Aktualno

DELOVNO SREČANJE Z MINISTROM SAMOM OMERZELOM V VELENJU

Regija zahteva čimprejšnjo umestitev 
3. razvojne osi v prostor

Na povabilo Savinjsko-šaleške gospodar-
ske zbornice (SŠGZ) so se v torek, 1. apri-
la, v Velenju srečali predstavniki gospodar-
stva, politike in lokalnih skupnosti naše regi-
je z ministrom za infrastrukturo in prostor Sa-
mom Omerzelom ter njegovimi sodelavci. Te-
ma srečanja je bila umestitev trase 3. razvoj-
ne osi in v tem okviru hitre ceste s povezavo 
na avtocesto A1. Potem, ko so svoj pogled na 
perečo problematiko predstavili ostali udele-
ženci, je o stališčih ministrstva spregovoril 
Omerzel, ki je dejal, da se v skladu s stroko 
zavzemajo za optimizirano traso Šentrupert-
Velenje (F2-2).

do nasprotovale izgradnji, a to ne bi smelo bi-
ti ovira.

NEKDO BO MORAL ODGOVARJATI PRED 
LJUDMI

Mag. Franjo Bobinac, predsednik uprave Go-
renja, je povedal, da vlade prihajajo in odhajajo, 
Gorenje pa tukaj obstaja že šestdeset let. »Ne bi 

si želeli, da bi nekdo tako ali drugače odgnal Go-
renje s te lokacije zato, ker so cestni zamaški ta-
ki, da se preprosto ne da več delati. Tokrat ni pr-
vič, da zahtevamo dogovor o umestitvi, a zdaj je 
zadeva prišla tako daleč, da čakanje ni več mo-
goče. Zadnji čas je, da šaleško, koroško pa tu-
di zgornjesavinjsko gospodarstvo dobi cesto, ki 
si jo zasluži,« je dejal Bobinac in spomnil na od-
govornost do 6.000 zaposlenih Gorenja in do-
baviteljev.

INTERES GOSPODARSTVA JE INTERES OBČIN
Župan Mestne občine Velenje Bojan Kontič je 

rekel, da je sedanje stanje cestne infrastrukture 
nevzdržno. Za izvedbo 3. razvojne osi mora bi-
ti zainteresirana celotna vlada. Odločiti se je tre-
ba, ali za vsako ceno ohranjati kmetijska zemlji-
šča, ki jih je mogoče nadomestiti s tistimi, ki jih 
prepuščamo zaraščanju, ali pa zagotoviti pogo-
je za kakovostna in inovativna delovna mesta, 
ki bodo pripomogla k razvoju. Kontič je pouda-
ril pomembnost ustrezne navezave tudi za Zgor-
njo Savinjsko dolino.

Predstavnik zgornjesavinjskih županov Fra-
njo Naraločnik je dejal, da želijo lokalne skupno-
sti aktivno sodelovati pri pripravi variante vse do 
navezave za Zgornjo Savinjsko dolino. Tudi po-
slanca v državnem zboru Jakob Presečnik in 
Jožef Kavtičnik sta se pridružila mnenju o po-
trebnosti takojšnje umestitve, za to pa je potreb-
no uskladiti mnenja pristojnih ministrstev. Posla-

nec Srečko Meh je pri tem dejal, da bo, če bo to 
potrebno, vložil interpelacijo zoper ministra za 
kmetijstvo in okolje, v kolikor bo ministrstvo še 
oviralo umeščanje trase. 

ALI GOSPODARSTVO ALI BOTANIČNI 
VRT?

Potem, ko je slišal vse argumente, je mini-
ster Samo Omerzel dejal, da se v njegovem mi-
nistrstvu zavzemajo za izvedbo trase F2-2 Šen-
trupert-Velenje. »Infrastruktura je namenjena 
prvenstveno gospodarski in razvoj. Slovenija 
se mora odločiti, ali si želi gospodarski razvoj 
ali želi postati botanični vrt. Nenehno stopica-
nje na mestu ni rešitev. Tudi tukajšnje okolje bi 
bilo moralo za realizacijo 3. osi aktivneje delo-
vati. Če bomo združili moči, sem se s sodelav-
ci pripravljen maksimalno zavzeti za to, da se 
dogovorimo s kmetijskim ministrstvom in da 
se cesta čim prej umesti v prostor. Državni pro-
storski načrt je praktično pripravljen za javno 
razgrnitev.«

Marija Lebar

PISMO PREDSEDNICI VLADE 
Na delovnem srečanju so se dogovorili, da 

bodo gospodarstveniki, župani in poslanci Sa-
ša regije pripravili skupni dopis predsednici vla-
de in pristojnim ministrom, v katerem bodo poja-
snili argumente za 3. razvojno os ter tako podpr-
li ministra Omerzela pri njegovih prizadevanjih 
za traso, ki pomeni tudi rešitev za prometno po-
vezavo Zgornje Savinjske doline in občine Šmar-
tno ob Paki. 

Ministrstvo bo pripravilo terminski plan aktiv-
nosti do obravnave predloga za traso F2-2 na 
vladi in nato do sprejema državnega prostor-
skega načrta, poleg tega pa bodo imenovali 
osebo, ki bo zadolžena za stalni stik s SŠGZ gle-
de poteka omenjenih aktivnosti.

DVANAJST LET BREZPLODNEGA 
DOGOVARJANJA

Predsednica upravnega odbora SŠGZ dr. 
Cvetka Tinauer je dejala, da je tukajšnje okolje 
sito neuspelih pregovarjanj in praznih obljub, saj 
se je o umeščanju hitre ceste s povezavo na av-
tocesto pričelo dogovarjati že leta 2002. Eden 
od predsednikov vlade je obljubil, da bo prva lo-
pata zasajena leta 2008. Šest let po tem še ve-
dno ni določena niti trasa, ki so jo v tem času 
kar nekajkrat prestavili, pač po potrebah dnev-
ne politike. 

Tinauerjeva je dejala: »Tokrat želimo zvede-
ti, kod bo tekla hitra cesta in kdaj bo izdela-
na končna dokumentacija. O sami gradnji in 
sredstvih potrebnih zanjo bomo lahko govori-
li kasneje. Za tukajšnje gospodarstvo, ki ima 
nekaj najvidnejših slovenskih podjetij, med 
njimi je največji slovenski izvoznik Gorenje, je 
ustrezna prometna povezava in pravočasna 
logistika vitalnega pomena.« Spomnila je, da 
se v državni proračun s tukajšnjega območja 
na leto steče okoli 100 milijonov evrov. Pred-
sednica zbornice je še poudarila, da se bo-
do povsod oblikovale civilne iniciative, ki bo-

Minister Samo Omerzel je prisluhnil ostrim besedam predsednice upravnega odbora SŠGZ dr. 
Cvetke Tinauer, predsednika uprave Gorenja mag. Franja Bobinca in velenjskega župana Bojana 

Kontiča (od leve).« (Foto: Marija Lebar)
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Politika, Iz občin

Savinjske novice in volitve v Evropski parlament
V skladu z obstoječo zakono-

dajo objavljamo pravila, na pod-
lagi katerih bodo Savinjske novice 
spremljale letošnje volitve v Evrop-
ski parlament in s katerimi bo za-
gotovljena enakopravnost kandi-
datov in političnih strank ter drugih 
predlagateljev kandidatov v času 
volilne kampanje.

To načelo bomo upoštevali 
pri spremljanju predvolilnih ak-
tivnosti, o katerih bomo poroča-

li z vestmi, poročili in članki. Sa-
vinjske novice v predvolilnem ča-
su ne bodo namenile posebnega 
prostora za predstavitev kandi-
datov in strank ter drugih predla-
gateljev kandidatov. Bo pa vsem 
naštetim dosegljiv oglasni pro-
stor po veljavnem ceniku ogla-
ševanja.

V času do volitev bodo Savinjske 
novice izšle še 18., 25., 30. aprila, 
9., 16. in 23. maja 2014. Vsem or-

ganizatorjem volilne kampanje, ki 
bodo za omenjene številke pravo-
časno dostavili gradivo za objavo, 
bodo zagotovljeni enaki pogoji. Vo-
lilno propagandna sporočila bo-
mo objavili izključno z navedbo na-
ročnika, njihov obseg v posamezni 
številki pa bo odvisen od števila in 
obsega naročil.

Strankarskih razglasov, pozi-
vov, javnih izjav, stališč in drugih 
uradnih dokumentov praviloma 

ne bomo objavljali, razen v obli-
ki plačanih oglasov. Pri morebi-
tni objavi si pridružujemo pravico 
krajšanja, povzemanja ter obdela-
ve. Prav tako bomo v tem času se-
lektivni pri objavljanju prispevkov 
pri rubriki Pisma bralcev, saj želi-
mo preprečiti izrabljanje te rubrike 
za interese posameznih strank in 
kandidatov.

Glavni in odgovorni urednik 
Franci Kotnik

OBČINSKI SVET REČICA OB SAVINJI

Prve aktivnosti v projektu Medgen borza
Konec lanskega leta je bila Obči-

na Rečica ob Savinji obveščena, da 
je bil čezmejni projekt Medgen bor-
za, v katerem sodeluje skupaj s par-
tnerji, uvrščen med tiste, ki se bodo 
sofinancirali iz evropskih sredstev. 
Sedaj so stekla prva opravila in o 
tem sta svetnike na zadnji seji ob-
činskega sveta seznanila direktori-
ca občinske uprave Majda Potočnik 
in župan Vinko Jeraj.

Občina Rečica se je, kot smo že 
poročali, skupaj z ostalimi akter-

ji uspešno prijavila na razpis sofi-
nancerskih sredstev iz sklada IPA 
(Instrument pristopne pomoči). Žu-
pan je svetnikom predstavil aktivno-
sti, ki jih je občina začela izvajati. Ta-
ko so se predstavniki vseh partner-
jev že sestali v občini Loška dolina. 
Določen je čas izvedbe, v katerem 
se bo upoštevalo stroške kot upra-
vičene. Kot začetni datum šteje leto-
šnji 1. marec, zaključek izvedbe pa 
je 31. marec prihodnje leto. 

Poleg investicijskega dela, to 

je obnove zgradbe nekdanje trgo-
vine in usposobitve prostorov, se 
bo iz projekta financiralo novo de-
lovno mesto organizatorja mreže. 
Pripravljenih bo več izobraževanj 
za prostovoljce, ki bodo delali na 
vsebinah medgeneracijskih sre-
čanj. Prav tako bodo izvedli več de-
lavnic, na katerih bodo občanom 
predstavili delovanje medgenera-
cijskega središča. 

Vrednost rečiškega dela projekta 
je nekaj več kot 266.000 evrov. Od 

tega odpade 85 odstotkov upravi-
čenih stroškov na sredstva iz skla-
da IPA, deset odstotkov gre iz držav-
nega proračuna in pet odstotkov, 
kar predstavlja nekaj več kot 13.300 
evrov, iz proračuna rečiške občine.

Svetniki so izrazili zadovoljstvo, 
da se je na izvedbi začelo premi-
kati in da bo stavba, ki jo je občina 
za ta namen odkupila, pričela do-
bivati pravo podobo, predvsem pa 
vsebino.

Marija Lebar

STRANKI SLS IN NSI SKUPAJ NA EVROPSKE VOLITVE

Kandidiral bo tudi Jakob 
Presečnik

Ta torek so v Ljubljani javno-
sti predstavili skupno listo kan-
didatk in kandidatov za sedeže 
v Evropskem parlamentu dveh 
opozicijskih strank, med kateri-
mi je tudi Jakob Presečnik, zgor-
njesavinjski poslanec SLS v dr-
žavnem zboru. SLS in NSi sta 

namreč podpisali sporazum o 
skupnem nastopu na volitvah v 
Evropski parlament. V začetku 
aprila je glavni odbor SLS potrdil 
celotno skupno listo obeh strank, 
ki jo bo vodil sedanji evropski po-
slanec Lojze Peterle. 

Marija Lebar

GALERIJA MOZIRJE

Pogovor z evropsko 
poslanko Tanjo Fajon

Skozi pogovor mag. Sama Kramerja z evropsko poslanko mag. Tanjo Fajon 
so se zbrani podrobneje seznanili s potekom dela v Evropskem parlamentu.

V petek, 4. aprila, je v prostorih 
Galerije Mozirje potekalo srečanje 
z evropsko poslanko mag. Tanjo 
Fajon. Pogovor z njo je vodil mag. 
Samo Kramer, za sproščen uvod v 
razgovor pa so s skečem »Evropa 
v Mozirju, okrogla miza in srečanje 
volilne komisije« poskrbeli igralci 
Kulturnega društva Mozirje. 

Mag. Fajonova je zbranim pred-
stavila svoje delo evropske poslan-
ke in problematike, s katerimi se 
srečuje v Evropskem parlamentu. 
Poslušalce je seznanila z aktual-
no evropsko zakonodajo, ki prina-
ša obveze in koristi tudi naši državi 
ter njenim prebivalcem.

TG

LUČE

V nedeljo referendum 
glede obvoznice 

Prebivalci občine Luče se bodo v 
nedeljo, 13. aprila, na svetovalnem 
referendumu odločali o tem, ali so 
za čimprejšnjo izvedbo obvoznice 
s protipoplavnimi ukrepi, skladno 
z Uredbo o državnem prostorskem 
načrtu za ureditev regionalne ce-
ste Radmirje-Luče in zagotavlja-

nje poplavne varnosti naselja Lu-
če. Referendum je predlagal občin-
ski svet in je le svetovalne narave. V 
občini pričakujejo, da bo izraženo 
mnenje ljudi dalo jasen odgovor na 
vprašanje, ali občani gradnjo obvo-
znice podpirajo ali ne.

ŠS
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OBČINA LJUBNO

Odstranili so pomožni 
most

Pripadniki Slovenske vojske pri demontaži mostu. (Foto: ML)

V preteklem tednu so na Ljub-
nem ob Savinji bivali in delali pri-
padniki Slovenske vojske. Poteka-
la je namreč demontaža začasne-
ga mostu čez Ljubnico pri Pažeto-
vem mostu na cesti Ljubno-Rastke.

Demontažo so izvajali vojaki, pri 
tem so sodelovali ljubenski gasilci, 
ki so most dodobra oprali. Občina 
je poskrbela za nastanitev pripa-
dnikov Slovenske vojske in za vso 
gradbeno mehanizacijo, potrebno 
za demontažo, kot so dvigalo, dva 
bagra, kompresor …

Ljubenski župan Franjo Naraloč-
nik je ob tem povedal: »Z demonta-
žo mostu bomo lahko prešli v za-
ključno fazo izgradnje Pažetove-
ga mostu, kot so dokončna uredi-
tev brežin, asfaltiranje mostu in do-
voznih cest.

Omenjeni začasni montažni 
most je postavila vojska po popla-
vah 5. novembra 2012, ko je hudo-
urna Ljubnica naredila ogromno 
škode in odtrgala Pažetov most ta-
ko, da promet ni bil več mogoč.

Marija Lebar

POPLAVNA VARNOST V LUČAH

Bo Savinja še naprej 
grozila ljudem ob strugi?

Kot smo že poročali, novi jez 
v Lučah, ki je bil pred nedavnim 
zgrajen v okviru poplavne varno-
sti, ni zdržal pritiska narasle Sa-
vinje. Ta ga je spodjedla in si utr-
la pot pod njim, sicer še v svoji 
običajni strugi. Krajani se spra-
šujejo, kako je bil jez zgrajen in 
kakšni bodo ukrepi sanacije, ki 
jo je prejšnji teden začel izvaja-
lec Nivo Eko. 

Kot pravijo na Nivoju, objekt še 
ni bil predan naročniku, to je mi-
nistrstvu za kmetijstvo in okolje. 
Dodajajo, da niso pristojni za da-
janje izjav, zato smo za komen-
tar povprašali na ministrstvo. Iz 
ministrstva so sporočili, da gre 

v tem primeru za napako izvajal-
ca, ki jo bo moral sanirati na la-
stne stroške.

KAKO SO IZVEDENI OSTALI 
UKREPI?

Lučan Jernej Plankl je pri tem 
povedal: »Čudi me, da je novi jez 
na Savinji v Lučah, ki je bil zgra-
jen nekoliko niže od mostu v sklo-
pu prve faze poplavne varno-
sti, popustil že pri prvem, nič kaj 
obilnem deževju. Kje iskati kriv-
do, bodo najbrž ugotavljali dru-
gi. Znano je, da je bilo urejanje 
poplavne varnosti kar nekaj ča-
sa črna gradnja brez gradbene-
ga dovoljenja. 

Po tej napaki, ki na srečo trenu-
tno ni naredila škode, se je treba 
vprašati, kako so izvedeni ostali 
ukrepi in kako se bo voda pretaka-
la ali razlivala ob kakšnem večjem 
deževju, saj so ob strugi hiše, ki bi 
bile lahko ogrožene. Povsem upra-
vičeni so pomisleki za nadaljnje ta-
kšno početje.«

Plank še meni, »da poplavna 
varnost in izvedba lučke obvoznice 
v državnem prostorskem načrtu 
ne bi smeli biti povezani v en sam 
projekt. Prav tako mislim, da smo 
se o vsem vse od začetka prema-
lo pogovarjali in usklajevali mne-
nja. Na to sem opozarjal že od vse-
ga začetka. Prepričan sem, da je to 
tudi prilika, da na nedeljskem spor-
nem referendumu, tisti, ki se ga bo-
do udeležili, takšno početje zavr-
nejo«.

VZROK BODO UGOTAVLJALE 
PRISTOJNE DRŽAVNE SLUŽBE
Za komentar smo poprosili tudi 

na občini. Župan Ciril Rosc je poja-

snil: »Po zadnjem deževju je Savi-
nja spodjedla novi jez dolvodno od 
mostu čez Savinjo, pod katerim po-
teka tudi glavna kanalizacija iz Luč 
do čistilne naprave in lokalni vodo-
vod. Že v ponedeljek zjutraj smo o 
problematiki obvestili izvajalca del 
Nivo Eko. Sreča v nesreči je bila, da 
sta kanalizacija in vodovod pod je-
zom ostala nepoškodovana. Za 
občino to ne bo pomenilo dodatnih 
stroškov. Izvajalec del v teh dneh 
sanira poškodbe. Upamo, da bodo 
dela čim prej končana in strokovno 
izvedena. 

Kaj je botrovalo dejstvu, da je 
že prva večja voda načela jez, 
bodo ugotavljale pristojne držav-
ne službe. Dejstvo pa je, da brez 
dovolj stabilne izvedbe jezu, kar 
v konkretnem primeru pomeni tu-
di več vgrajenega betona, ne bo 
mogoče preprečiti podobnih po-
škodb v bodoče ob veliko večjih 
pretokih Savinje, ki nedvomno še 
pridejo.«

Marija Lebar

MEDGENERACIJSKI FESTIVAL VELENJE

Združiti mladostni elan 
in izkušnje ter znanje 

zrelih let
V Velenju je konec marca pote-

kal, tokrat že peti po vrsti, medge-
neracijski festival. Dogodek sta or-
ganizirala Mestna občina Velenje 
in Andragoško društvo Univerza za 
3. življenjsko obdobje (UNI 3) v so-
delovanju z Zavodom IPAK, Šale-
ško pokrajinsko zvezo upokojen-
cev in velenjskim mladinskim sve-
tom. Namen je bil podčrtati siner-
gijske učinke, ki jih za celotno oko-
lje prinaša sodelovanje genera-
cij. V okviru dvodnevnega dogaja-
nja so pripravili tudi srečanje s po-
slankama v Evropskem parlamen-
tu Zofijo Mazej Kukovič in mag. Ta-
njo Fajon. 

Kot je ob tem pojasnila predse-
dnica univerze Marija Vrtačnik, so 
majske volitve v Evropski parlament 
in naši poslanci, ki nas tam zasto-
pajo, pomembni za vsa področja ži-
vljenja in vse generacije v Sloveni-
ji. Povedala je tudi, da njihovo dru-
štvo v svojem okolju že več let uspe-
šno sodeluje tako z osnovnimi kot z 
ostalimi šolami, torej z mladimi. 

Velenjski župan Bojan Kontič je 
menil, da v njihovi lokalni skupno-
sti medgeneracijskemu sožitju po-
svečajo veliko pozornost, kar pri-
naša rezultate tako na razvojnem 
področju kot na področju medse-
bojnih odnosov. Dr. Stanko Blatnik 
iz IPAK-a je predstavil podatke o ci-
vilni družbi. V razvitem svetu ta sfe-
ra ponuja številna delovna mesta. 
Pri nas je na tem področju še pre-
cej možnost, zlasti če upoštevamo 
vse daljšo življenjsko dobo in po-
trebo po vse več socialnih in zdra-
vstvenih storitvah.

Marija Lebar

Celo življenje si boš grel ro-
ke ob ognju tvoje mladosti.

Giovanni Papini
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Lastniki gozdov 
razočarani nad kupci lesa

V Društvu lastnikov gozdov Gor-
nji Grad so na občnem zboru izpo-
stavili problematiko prodaje in ni-
žanja cen lesa. Zaradi velikih ko-
ličin podrtega lesa v času žledo-
loma cena temu vztrajno pada. V 
društvu menijo, da odkupovalci le-
sa vršijo psihološki pritisk na lastni-
ke s tem, da se na ponudbe za pro-
dajo ne odzivajo in s tem želijo zni-

žati odkupno ceno lesa. Še doda-
tna težava je slabo finančno sta-
nje Zgornjesavinjske kmetijske za-
druge Mozirje. Dogovorili so se, da 
kupec lesa, ki se ne bo izkazal v kri-
zi, tudi v prihodnje ne bo več na pr-
vem mestu. 

Več o tej problematiki v priho-
dnji številki Savinjskih novic.

ŠS

SEJA SVETA ZA GOZDNO-LESNE VERIGO

Minister Židan predstavil 
ukrepe za odpravo 
posledic žledoloma

Člani gozdno-lesne verige so 
strokovnjaki in podjetniki s podro-
čja gozdarstva in lesarstva. Z na-
menom izboljšanja stanja v teh 
dveh panogah v Sloveniji in z že-
ljo po izmenjavi izkušenj se pogo-
sto srečujejo. V ponedeljek so v Lu-
čah pripravili okroglo mizo o aktu-
alnih temah. Pridružil se jim je tu-
di minister za kmetijstvo in okolje 
mag. Dejan Židan. Organizator sre-
čanja je bil podjetnik Alojz Selišnik.

Minister je povedal, da je žledo-
lom po državi povzročil škodo za 

430 milijonov evrov. Predstavil je 
finančne ukrepe vlade za odpra-
vo posledic in predlog zakona o dr-
žavnem podjetju za trgovanje z le-
som. V nadaljevanju je stekla raz-
prava z vprašanji in pripombami 
udeležencev. Pred srečanjem so si 
ogledali Muzej gozdarstva in lesar-
stva v Nazarjah ter lesni podjetji Jo-
žeta Černivška v Juvanju in Melu v 
Strugah. 

Več o tem si boste lahko prebrali 
v naslednji številki Savinjskih novic.

Štefka Sem

DRUŠTVO UPOKOJENCEV MOZIRJE

Vodenje organizacije 
prevzela Marija Franko

Stane Podsedenšek se je poslovil od vodenja društva in čestital novi 
predsednici Mariji Franko. (Foto: Ciril M. Sem)

Mozirski upokojenci so se sredi 
marca sestali na rednem občnem 
zboru. Seznanili so se z delovanjem 
društva, dobili pa so novo vodstvo. 
Stane Podsedenšek se je poslovil 
od vodenja Društva upokojencev 
Mozirje. Slednjega je pred dvanaj-
stimi leti dobil v bolj klavrnem sta-
nju, odtlej pa ga je s pomočjo aktiv-
nih članov dodobra postavil na no-
ge. Poskrbel je, da se je ustanovilo 
več sekcij, v katerih so se začeli čla-
ni dnevno družiti in sodelovati. 

Podsedenšek se bo še naprej 
aktivno vključeval v delovanje in 
pomagal z nasveti in pridobljeni-
mi izkušnjami. Člani so na njego-
vo mesto imenovali Marijo Franko. 

V svojem zadnjem poročilu o de-
lu je na prvem mestu izpostavil pro-

jekt Starejši za starejše. Zelo uspe-
šne so tudi zeliščarke, ki svoje de-
lo predstavljajo v domačem kraju in 
na različnih sejmih širom Slovenije. 

V lanskem letu so se podali na 
dva izleta, ki sta bila dobro obiska-
na. Aktivni šahisti so poleg rednih 
srečanj za pokrajinsko zvezo orga-
nizirali turnir. Nekdanji predsednik 
je pohvalil tudi delo članic v ročno-
delskih krožkih. Sekcija fotografov 
je delovala v mednarodnem pro-
gramu. Telovadke se redno udele-
žujejo vadb, ki jih vodi David But. 
Malce manj uspešni so bili v lan-
skem letu pohodniki, ki namerava-
jo aktivnosti letos ponovno obuditi. 

Občni zbor je popestrila citrarka 
Tanja Zajc Zupan s spremljevalci.

Benjamin Kanjir

OBČINSKI SVET GORNJI GRAD

Za direktorja Komunale nov razpis, predlagani 
kandidat ni dobil večinske podpore

Razpis za direktorja gornjegraj-
ske Komunale je od vsega začet-
ka zaposloval komisijo za manda-
tna vprašanja, volitve, imenovanja 
in priznanja ter gornjegrajski ob-
činski svet. Kot smo že pisali, sta 
se v mesecu oktobru na razpis za 
direktorja prijavila dva interesenta, 
dosedanji direktor Zdenko Purnat 
in uslužbenka gornjegrajske občin-
ske uprave Tina Gutman. 

OBČINSKI SVET KANDIDATA NI 
POTRDIL

Pri pregledu popolnosti doku-
mentacije je komisija ugotovila, da 
je vloga kandidatke nepopolna ter 

jo pozvala k dopolnitvi. Zaradi po-
trebnih dopolnitev je občinski svet 
za čas do izbire novega kandidata, 
vendar za dobo največ enega leta, 
za vršilca dolžnosti imenoval do-
sedanjega direktorja Zdenka Pur-
nata.

Komisija je po prejetih dopolni-
tvah Gutmanove izdelala končno 
poročilo z ugotovitvijo, kateri od 
kandidatov v največji meri izpolnju-
je razpisane pogoje ter predlaga-
la skupščini podjetja – občinske-
mu svetu, imenovanje najprimer-
nejšega kandidata. Kot primerne-
ga kandidata za direktorja podjetja 
je komisija izbrala Zdenka Purna-

ta, a ga občinski svet na zadnji se-
ji ni potrdil. S tem je postopek raz-
pisa zaključen, Komunala ostaja z 
vršilcem dolžnosti direktorja, komi-
sija pa bo pripravila in izvedla po-
stopek novega razpisa.

GUTMANOVA PRIJAVILA 
MANDATNO KOMISIJO

Tina Gutman je v času odločanja 
komisije obvestila občinski svet, da 
je podala prijavo zoper mandatno 
komisijo v smislu nepravilno vode-

nega postopka javnega razpisa na 
Komisijo za preprečevanje korupci-
je, Varuhu človekovih pravic RS in 
inšpektoratu za javni sektor notra-
njega ministrstva. 

V prijavi je izrazila svoje mnenje 
o nepravilnostih pri razpisu, vode-
nju postopka komisije. Prav tako je 
izpostavila in očitala, da sta v ko-
misiji dva člana, ki sta poslovno 
povezana s Komunalo, a se iz po-
stopka nista izločila. 

Štefka Sem
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KLUB ZGORNJESAVINJSKIH ŠTUDENTOV 

Uspešna prijava na 
projekt za zaposlovanje 

mladih
Mladi veter - Revolucija za vas 

je naslov projekta, financiranega s 
strani norveškega finančnega me-
hanizma, katerega glavni namen 
je ustvarjanje novih priložnosti za 
zaposlovanje mladih v Zgornji Sa-
vinjski dolini, z začetkom na Solča-
vskem. Projekt vodi Klub zgornje-
savinjskih študentov v sodelova-
nju z Občino Solčava ter zavodo-
ma Center Rinka in Zlata leta.

Enajstnik in gornik sta lokalno 
specifična vetra za Solčavsko, ki 
na simbolni ravni naznanjata spre-
membe. Enako so študentje poi-
menovali ciljni skupini. E-najstnik 

predstavlja starejše osnovnošolce 
in dijake, gornik pa študente in mla-
de brezposelne. Vzpostavili bodo 
mrežo nevladnih organizacij, na-
menjeno trajnostnemu spodbuja-
nju zaposlovanja mladih in ustvar-
janje zelenih delovnih mest. 

Preko projekta bodo iskali inova-
tivne ideje in priložnosti za mlade 
ter jih s tem zadržali v Zgornji Sa-
vinjski dolini in spodbujali njihovo 
zaposlovanje na podeželju s po-
močjo zelenih delovnih mest. Plat-
forma se bo kasneje širila po dru-
gih območjih Slovenije. 

Štefka Sem

REČICA OB SAVINJI 

Kraj bogatejši za 
frizerski salon Tea

Prve Teine stranke so se že prepustile delu njenih rok. 
(Foto: Marija Šukalo)

Na rečiškem trgu je odprla frizer-
ski salon Tea Ramšak iz Nazarij. Iz-
kušnje na področju oblikovanja in 
negovanja las si je nabirala dese-
tletje in pol kot delavka, sedaj se bo 
preizkusila na lastni poslovni poti. 

Prostor v objektu na trgu je že 
nekaj časa sameval. Sedaj je do-

dobra prenovljen ob izdatni pod-
pori Teinih domačih. V njem bodo 
stranke, po zatrjevanju podjetnice 
Ramšakove, dobile celovito ponud-
bo svetovanja in negovanja z ne-
govalno kozmetiko priznanega ita-
lijanskega proizvajalca. 

Marija Šukalo

PROJEKT ZAČNIMO ZDAJ

Posamezniki, ki skrbijo za druge, potrebujejo 
posebno pozornost

V petek, 21. marca, je v dvorani 
Šport centra Prodnik v Juvanju pote-
kala konferenca z naslovom »Začni-
mo zdaj« v okviru istoimenskega pro-
jekta. Projekt vodi Društvo za kultu-
ro odnosov SPES iz Robanovega ko-
ta, financiran pa je iz EU programa 
Grundtvig. Sodelujeta še dva irska 
partnerja, s katerima je predsednica 
društva Renata J. Roban navezala 
stike ob obisku Severne Irske. 

Konference se je udeležilo 47 
predstavnikov različnih nevladnih 
in vladnih organizacij iz Zgornje 
Savinjske doline, Velenja, Polzele 
in Celja. Med njimi so bili predstav-
niki občin, centra za socialno delo, 
Splošne bolnišnice Celje, varstve-
no delovnega centra, osnovnih šol 
in društev, ki delujejo na področju 
sociale ali dela s starejšimi. 

IRCI DELILI IZKUŠNJE IN 
SPOZNANJA

Na konferenci so predstavniki 
dveh organizacij iz Severne Irske 
in Republike Irske predstavili svo-

je delovanje – kako skrbijo za oskr-
bovalce, kakšno podporo in pro-
grame jim nudijo ter kako financi-
rajo svoje dejavnosti. S prisotnimi 
so delili svoje izkušnje in spozna-
nja, ki so si jih nabrali tekom 25-le-
tnega dela. 

Glavni poudarek je bil na obrav-
navi problematike oskrbovalcev, s 

katerimi se v Sloveniji sistematič-
no še nihče ne ukvarja. Gre za ljudi, 
ki so zaradi skrbi za svoje najbliž-
je prikrajšani za marsikaj v življe-
nju. Med njimi je veliko otrok, ki ob 
bolnih starših ali sorojencih nimajo 
priložnosti zaživeti sproščenega in 
zdravega otroštva.

Vsi udeleženci so si bili eno-
tni, da je potrebno tovrstno dejav-
nost vpeljati tudi pri nas. Potrebno 
je povezati nevladne in vladne or-
ganizacije ter pripraviti skupen pro-
gram. Društvo SPES ga želi pripra-

viti v sklopu tega projekta za obmo-
čje Zgornje Savinjske doline kot pi-
lotni projekt.

ŽELIJO PRIPRAVITI PROGRAM 
SOCIALNO VARSTVENIH STORITEV

Renata J. Roban: »Nevladne or-
ganizacije se povezujemo, da za-
gotovimo večjo socialno varnost 
posameznika. Cilj je prenos znanja 
in izkušenj med partnerji na podro-
čju socialnega varstva. Vsi partner-
ji so nevladne organizacije, delujejo 
neprofitno, v dobrobit potrebam lo-
kalnega prebivalstva. Prijavitelj pro-
jekta, društvo SPES, želi s pomočjo 
partnerjev pripraviti program social-
no varstvenih storitev, ki jih lahko nu-
dijo nevladne organizacije in vzpo-
staviti vzorčno delovanje le-teh v 
Zgornji Savinjski dolini.«

Sean Caughney (Newry & Mo-
urne Carers Ltd.): »Vesel sem, da 
smo se srečali in izmenjali mne-
nja. Žal pa je resničnost taka, da se 
soočamo z istimi problemi, le jezik 
je drugačen. Za nami so že leta iz-
kušenj, ki jih radi delimo z vami in 
vam želimo uspešno delo ter ure-
sničitev načrtov, za katere se za-
vzemate.«

Štefka Sem

Udeleženci konference iz Irske in predstavnici organizatorja Martina 
Pečnik Herlah (druga z leve) in Renata J. Roban (tretja z desne) ob ogledu 

Logarske doline (Foto: ŠS)
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ZDRUŽENJE BORCEV ZA VREDNOTE NOB, KRAJEVNA ORGANIZACIJA REČICA OB SAVINJI

Lani svoje delo financirali predvsem sami

Anka Sivec je poudarila, da vrednote 
narodnoosvobodilnega boja še živijo 
med krajani. 
(Foto: MŠ)

V rečiški krajevni organizaciji 
Združenja borcev za vrednote NOB 
Mozirje so lani uspeli realizirati vse 
zastavljene naloge. Da vrednote 
narodnoosvobodilnega boja živijo 
med krajani, je po besedah predse-
dnice organizacije Anke Sivec do-
kaz to, da se vse več mlajših vklju-
čuje v njihove vrste. V organizaciji 
je le še trinajst članov, ki imajo sta-
tus borca. 

Kljub temu da je velika večina 
članov starejše populacije, so se 
udeleževali spominskih slovesno-
sti na Menini, Čreti in številnih dru-
gih krajih v dolini ter širše. Najsta-
rejše in bolne člane obiščejo ob 
koncu leta in se jih spomnijo ob roj-
stnih dnevih. 

Ob spomeniku padlim borcem 
na rečiškem trgu so konec okto-
bra pripravili žalno slovesnost, ob 
drugih obeležjih in spomenikih pa 
so prižgali svečko. Člani vodstva 
organizacije svoje delo opravljajo 
brez kakršnih koli nadomestil. Po 
besedah predsednice svoje pro-

DRUŠTVO UPOKOJENCEV ŠMARTNO OB DRETI

V želji, »da se duša dobro 
drži telesa«, so izvedli 

številne aktivnosti

Štefan Turk je predstavil 25 let 
dela društva. 
(Foto: MŠ)

Jubilejni občni zbor društva 
šmarskih upokojencev je potekal 
v znamenju pregleda 25-letnega 
delovanja in zahval najzaslužnej-
šim članom za požrtvovalno delo 
v različnih organih. Te je podelilo 
društvo in Pokrajinska zveza dru-
štev upokojencev Celje, za razve-
drilo pa so s hudomušnimi pesmi-
mi poskrbele Ljudske pevke Lipa in 
harmonikarka Teja Štrukelj.

V poročilu o delu se je predse-
dnik Štefan Turk dotaknil začet-
kov, ko so se bili zaradi teritorial-

ne razpršenosti in slabe obvešče-
nosti primorani odcepiti od matič-
nega društva Nazarje. V dveh de-
setletjih in pol so društvo vodili trije 
predsedniki. Silvo Forštner je bil na 
čelu društva šestnajst, Peter Weiss 
pet let. Zadnjih šest let za nemote-
no delovanje skrbi Turk s svojo eki-
po požrtvovalnih članov in članic, 
ki so mu v pomoč pri realizaciji za-
stavljenih nalog. 

Po Turkovih besedah skrbijo, »da 
se duša dobro drži telesa« z rekre-
acijo na pohodih ter s srečanjih na 
izletih in pikniku. Seveda nikoli ne 
pozabijo na bolne in onemogle. Te 
obiščejo ob koncu leta in jih skro-
mno obdarijo. Lani so se predstavi-
li na Mednarodnem sejmu obrti in 
podjetnosti v Celju, kjer so Ljudske 
pevke Lipa pripravile program, dru-
štvo pa je predstavilo ročnodelski 
krožek in izdelke. Prav tako se ude-
ležijo razvedrilnih dejavnosti, ki jih 
v kraju pripravljajo druga društva. 
Letos bodo oblikovali balinarsko 
skupino, saj imajo pogoje za tovr-
stno dejavnost v Športnem centru 
Račnek. 

Ob zaključku zbora je čestitke 
za srebrni jubilej izrekla tudi župa-
nja Majda Podkrižnik in jim predla-
gala, da razmislijo o vključitvi v pro-
jekt Starejši za boljšo kakovost ži-
vljenja doma. 

Marija Šukalo

DRUŠTVO UPOKOJENCEV REČICA OB SAVINJI

Svojo dejavnost 
predstavili tudi na MOS 

Celje

Herman Pokleka je izpostavil, da 
so zelo dejavni v projektu Starejši 
za boljšo kakovost življenja doma. 

(Foto: MŠ)

Rečiški upokojenci so na obč-
nem zboru predstavili delo v pre-
teklem obdobju in s kulturnim pro-
gramom osnovnošolcev poskrbeli 
za sprostitev udeležencev. 

Poročilo je podal predsednik 
Herman Pokleka, ki je izpostavil, 
da so lani obiskali jubilante, ki so 
stari devetdeset in več let, starej-
še, onemogle ter bolne, tako na nji-
hovih domovih kot v domovih sta-
rejših. Družili so se na izletih in pi-
kniku ter na srečanju upokojencev 
naše doline v Mozirju. Na Medna-
rodnem sejmu obrti in podjetnosti 
v Celju so predstavili delo vezilj in 
umetnikov društva.

Zelo dobro poteka dejavnost v 
projektu Starejši za boljšo kakovost 
življenja doma. Tudi plan dela je 
smelo začrtan, a v kolikšni meri bo 
lahko izpolnjen, bo odvisno od raz-
položljivih finančnih sredstev. Te bo 
po besedah župana Vinka Jeraja, 
ki je pozdravil navzoče, delno do-
dala občina iz svojega proračuna. 

Srečanje je bila priložnost za po-
delitev priznanj za dolgoletno pri-
zadevno delo. Te naj bi prejeli s 
strani Pokrajinske zveze društev 

upokojencev Celje Marjana Kašu-
ba in Zveze društev Slovenije Mar-
ta Cigale in Daniel Benda. A tako 
Benda, ki naj bi prejel veliko plake-
to, in Cigaletove, ki naj bi ji bila iz-
ročena mala plaketa, ter Kašube ni 
bilo na srečanju, zato bodo prizna-
nja prejemnikom vročena pozneje. 

Marija Šukalo

stovoljstvo celo sami financirajo, 
saj ni finančnih sredstev za pokri-
vanje kilometrin, stroškov telefona 
ali nagrad. 

Kljub temu, da rečiškim bor-
cem primanjkuje denarja, ne-
kaj naj bi ga primaknila občina 
iz svojega proračuna, bodo tudi 
letos delali po ustaljenih smerni-
cah. Med novosti so si zadali po-
hodništvo dejavnost, ki jo bo vo-
dila Verica Slokan. 

Marija Šukalo
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PROSTOVOLJNO GASILSKO DRUŠTVO NAZARJE

V pripravah na praznovanje devetdesetletnice 

Poveljnik Boštjan Cigale je 
poudaril, da so posredovali na 19 

intervencijah. (Foto: ML)

Na jubilejnem 90. občnem zboru 
so se sredi marca zbrali člani nazar-
skega gasilskega društva in njihovi 
številni gostje. Poročila so odraža-
la mnoge lanske aktivnosti, še več 
pa so jih zapisali v letošnje načrte, 
ker bodo sredi leta svoj visoki jubilej 
obeležili z dvodnevnim slavjem.

Predsednik Roman Krajner je 
poročilo pričel duhovito in dejal, da 
zlobneži trdijo, da zaradi skoraj šti-
ridesetletnega predsedovanju dru-
štvu svoja poročila iz leta v leto kar 
prepisuje. »A trdim, da mi tega ni 
treba, saj vsako leto postorimo to-
liko dobrega, da komaj naštejem.«

Lani so se uspešno lotili nabir-
ke lesa, kar je omogočilo menjavo 
stavbnega pohištva, na gasilskem 

domu pa celo obnovo fasade, ki so 
jo prvotno nameravali izvesti letos. 
»Zelo smo zadovoljni, da lahko vse 
moči in financiranje planiramo za 
90-obletnico PGD Nazarje ter na-
bavo tehnično reševalnega avto-
mobila,« je med drugim povedal 
Krajner.

Poveljnik Boštjan Cigale je pou-
daril, da je društvo delovalo na raz-
ličnih področjih, najpomembnejše 
pa so bile intervencije, ki so jih za-
beležili skupaj 19, od tega 13 po-
sredovanj pri nesrečah v cestnem 
prometu. Tudi izobraževanju da-
jejo velik poudarek, zato se je lani 
kar 34 gasilcev udeležilo različnih 
oblik usposabljanj. 

Nazarski gasilci so pomagali pri 

usposabljanju zaposlenih v neka-
terih podjetjih in sodelovali na va-
jah, tudi z ostalimi društvi. Cigale 
ni poročal o žledolomu, saj se je ta 
ni zgodil v letu 2013, za katerega je 
bilo poročilo. Je pa bilo v razpravi 
omenjeno delovanje civilne zašči-
te ob tej naravni nesreči in nujnost 
koordiniranega ukrepanja vseh de-
javnikov v takih primerih.

Poročal je še poveljnik občinske-
ga poveljstva Miran Krefl, zbrane 
je pozdravila županja Majda Pod-
križnik, ki ni štedila s pohvalami, 
prav tako predsednik Gasilske zve-
ze Zgornje Savinjske doline Janko 
Žuntar. Za konec so podelili prizna-
nja in napredovanja v čin.

Marija Lebar

90-LETNIK JOŽE RAJTER

Čebelam zvest že tričetrt 
stoletja

Jože Rajter in gostje ob njegovem čebelnjaku na Križu 
(Fotodokumentacija ČD)

V mesecu marcu je član Čebe-
larske družine Gornji Grad Jože 
Rajter praznoval visok življenjski ju-
bilej – devetdesetletnico. Ob tej pri-
ložnosti so ga obiskali njegovi če-
belarski prijatelji in mu izročili prilo-
žnostno priznanje in darilo.

Predsednik čebelarske družine 
Janez Fale je o jubilantu povedal 
nekaj podatkov: »Jože Rajter se je 
rodil 2. marca 1924 in je član na-
še družine vse od leta 1939. Če-
belariti je pričel pri štirinajstih letih. 

Čebelari neprekinjeno 75 let, pov-
prečno z desetimi čebeljimi druži-
nami. V čebelarski družini je vse-
skozi aktiven in je leta 1990 prejel 
odlikovanje Antona Janše III. sto-
pnje.«

Med obiskom se je pogovor su-
kal okoli zdravja čebel in o tem, ka-
kšna medena letina se obeta. Če-
belarski kolegi so slavljencu zaže-
leli še veliko zdravja in prijetnih tre-
nutkov ob njegovih čebelah.

Marija Lebar

ŠMARSKI UPOKOJENCI JUBILEJ DRUŠTVA OBELEŽILI Z RAZSTAVO 
ROČNIH DEL

Z iglo, kvačko in čopičem 
od uporabnih do 

dekorativnih izdelkov

Ivan Semprimožnik je predstavil likovna dela, upokojenke pa prte in 
prtičke. (Foto: Marija Šukalo)

Društvo upokojencev Šmartno 
ob Dreti praznuje 25-letnico svoje-
ga delovanja. Ob jubileju so pripra-
vili razstavo ročnih del svojih čla-
nov. Na ogled so bili postavljeni pr-
ti in prtički, izdelani v različnih teh-
nikah, svoje likovne stvaritve pa je 
predstavil tudi Ivan Semprimožnik. 

Ročna dela so nastajala ob te-
denskih srečanjih v okviru ročno-
delskega krožka. Članice so se na-
učile belega in barvnega veza, kle-
kljanih čipk, vbodov s kvačko ali 

iglo. Nastale so vezenine, prti in pr-
tički za različne priložnosti, uporab-
ni in dekorativni izdelki, v katere je 
bilo vtkano veliko dela. 

Med likovnimi izdelki je Sempri-
možnik na ogled postavil slike v 
različnih likovnih tehnikah. Akvare-
li, olje na platno in na les so izda-
jali, da je v slikah vloženega veli-
ko dela in energije samouka, ki se 
je likovni dejavnosti predal šele po 
upokojitvi. 

Marija Šukalo
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DOBRODELNI KONCERT V ŠMARTNEM OB DRETI

Lepa glasba za dober namen

Poslušalci so lahko uživali ob zelo raznovrstni glasbi; vse od verskih do popularnih melodij, celo 
dalmatinska pesem je bila na sporedu. (Foto: Marija Lebar)

V nedeljo, 16. marca, je iz šmarške župne 
cerkve odmevala lepa pesem, med prisotnimi 
v cerkvi pa so vele pozitivna energija in dobre 
misli. Potekal je namreč dobrodelni koncert, za 
katerega so dale idejo Ljudske pevke Lipa, z ve-
seljem pa so jim prisluhnili številni pevski zbo-
ri in posamezniki in se koncerta udeležili v le-
pem številu. 

PREPEVANJE ZA POPRAVILO STREHE NA 
ZVONIKU

Kot je uvodoma povedal Bojan Štrukelj, ki je 
s povezovanjem dogodka nemalo prispeval k 
dobri volji in razpoloženju, so se pevke Lipa na 
tak način odločile zbrati prostovoljne darove in 
te prispevati za nujno popravilo strehe na zvoni-
ku cerkve sv. Martina. 

»Kolikor bomo zbrale, bo dobro,« je dejala Ma-
rija Brezovnik. Tako pa je v nagovoru povedal tu-
di domači župnik Ivan Šelih, ki je dejal, da je lepo, 
če človek svoj talent, lep glas in posluh nameni v 
dobro skupnosti. »V Šmartnem je zmeraj veselo, 
kadar se prične s kako akcijo ali delom, takrat se 
krajani vedno radi odzovejo,« je še dejal.

DOBRODELNOST ZDRUŽILA ŠTEVILNE 
NASTOPAJOČE

Zbrane sta nagovorila tudi predsednik krajev-
nega odbora Miro Brezovnik in županja občine 
Nazarje Majda Podkrižnik. Ta je rekla, da so kra-
jani lahko ponosni na svoje pevke Lipa, prav po-
sebej pa je pohvalno, da so se koncerta udeležili 
tudi mladi izvajalci, zlasti osnovnošolski sestav 
pod vodstvom Alenke Klemše Begič.

Uvodni nastop je seveda pripadel domačin-
kam, Ljudskim pevkam Lipa, ob spremljavi mla-
dih instrumentalistov je sledil Cerkveni pevski 
zbor Bočna. Po nastopu zborčka domače po-
družnične osnovne šole so glasove združili bra-
tje Zavolovšek. Zvrstili so se še Ljudske pevke 
Pušeljc, Cerkveni pevski zbor Šmartno ob Dreti, 
Ženski pevski zbor Bočna, Sestre Lamprečnik in 
gostje iz Celja – moški kvartet Grmada. 

Marija Lebar

OCENJEVANJE TOLKCA

Manj vzorcev, a rast kakovosti 

Strokovna komisija med ocenjevanjem (Fotodokumentacija KGZS izpostava Mozirje)

V organizaciji mozirske izpostave Kmetijsko 
gozdarskega zavoda Celje in Sadjarskega dru-
štva Franca Praprotnika Mozirje je letos pote-
kalo peto letno ocenjevanje tolkca. Dogodek so 
pripravili v torek, 18. marca, v Juvanju. Zaradi 
lanske slabše letine sadja je bilo vzorcev nekaj 
manj kot minula leta, a kakovost je bila dobra, je 
bila ocena komisije.

Devetnajst pridelovalcev je na ocenjevanje 
prineslo skupaj 27 vzorcev. Od tega je bilo deset 
vzorcev jabolčni, šest hruševih in enajst meša-
nih. Pri vzorcih je komisija ocenjevala vonj, okus, 
barvo in čistost pijače. Največ je bilo možno do-
seči 25 točk. Tolkec ocenjen nad 22 točk je pre-
jel zlato priznanje, od 19 do 21 srebrno in od 16 
do 18 bronasto priznanje. 

Šest od prinešenih vzorcev je doseglo kriteri-
je za zlato priznanje, štirje za srebro in šest za 
bron. Po besedah komisije je kakovost dobra, 
saj pridelovalci z leti vse več pozornosti posve-
čajo tudi donegovanju pijače in kletarjenju.

Ob robu ocenjevanja je sodelavka KGZS Iz-
postava Mozirje Štefka Goltnik povedala: »Želi-
mo, da bi z izobraževanji in ocenjevanjem da-
li tolkcu večjo veljavo. Spodbudili bi radi pride-
lovalce k izdelavi kvalitetne pijače, ki bi jo bilo 

možno tudi tržiti. Letos je žled zahteval davek 
tudi v travniških sadovnjakih. Lastnikom svetu-
jemo, da drevesa obrežejo, podrta pa nadome-
stijo z novimi. V razgovoru z lastniki ugotavlja-

mo, da bodo v neurju izruvana drevesa v veliki 
meri v jeseni nadomestili z novimi, kar je razve-
seljivo dejstvo.«

Marija Lebar
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Zgodovina in narodopisje

Piše: Aleksander Videčnik

O naših prednikih (11)

SVATBA
Poleg ženina in neveste sta sedela starešini z 

ženama, sledili so starši novoporočencev in po-
tem drugi svatje. Nasproti novoporočencev je 
sedel camer ali družec (drug), poleg njega pa 
družica, imenovana krancljevka. Na mizi so bili 
pripravljeni pol polni in polni kozarci vina. Neve-
stin starešina je glasno ugotavljal, kaj pomenijo. 
Polni pomenijo še živeče starše, nevestine in že-
ninove brate in sestre, napol polni pomenijo pol-
brate in polsestre, prazni pa rajnke obeh družin. 
Vse to so morali popiti godci.

Najprej je spregovoril starešina tistega, ki se je 
k hiši priženil. Na mizi je tedaj že bilo vino s šar-
kljem, šele potem je sledila juha. Ko so jo prine-
sli, je godec zaklical: »Župa prihaja.« To je pome-
nilo začetek svatbe. Godec je juho poskusil in ob 
smehu vseh navzočih je naredil z žlico tako, da jo 
je ponesel za uho in rekel: »Vroča je še, dajmo še 
pihati.« S tem je napovedal ples, toda niso zaple-
sali takoj. Pred župo so pogosto zmolili angelsko 
češčenje in si glasno zaželeli: »Bog žegnaj!«

Po molitvi je nevestin starešina zapel: »Zdaj bo-
mo začeli v imenu Boga Očeta, Sina in svetega 
Duha. Mat', vi ste enih brihtnih ljudi, sta svate oci-
rali s pušeljcami. Mater ta š'roko jaz čudno rad 
'mam, zato jo najprej zdaj rajat' peljam. Ti pušeljci 
vaši, pa angelci naši bodo troštali vas, da nam ne 
bo dolgčas. Le povejte mi vsi, kje nevesta stoji, le 
pripeljite jo, da bom plesat' šel z njo!«

Ko pride na mizo meso, starešina na hitro in 
spretno obere kurjo zibko (prsi), česar ne zna 
vsakdo, in jo z nabodenimi vilicami na krožni-
ku postavi pred nevesto. Temu pravijo, da polo-
ži pred nevesto zibel. S tem zaželi, da bi neve-
sta veliko zibala. To kost kmalu poberejo in od-
stranijo. 

Vrstni red jedil je bil v glavnem povsod enak, za-
to je bila vrsta jedi znak za kakšna dejanja. Tako je 
potem, ko so prinesli na mizo pečenko, spregovoril 
ženinov starešina. Za njim je prevzel besedo neve-
stin starešina. Sicer pa so se jedi vrstile takole: go-
veja juha z govejim mesom in hrenom, žlinkrofi kot 
samostojna jed in raznovrstne pečenke. 

Veliko smeha je povzročil godec, ko je prine-
sel na pladnju s cvetjem okrašeno telečjo gla-
vo in vprašal starešini: »Očka, koliko je vredna ta 
glava?« Če je bil odgovor dovolj prepričljiv, niso 
plačali vrednosti, če pa ne, je postavil godec sta-
rešinama neke vrste uganko. Takole se je glasi-
la: »Očka starešina, kaj je vredno več kot telečja 
glava?« Če je bil odgovor približno takle: »Celo 

tele je boljše kot cela glava,« je bil godec zado-
voljen. Lahko je sledilo drugo vprašanje: »Kdo se 
je prvi na morju usral?« Odgovor naj bi bil: »Rit.« 
Še nekaj vprašanj: »Kaj je krancelj brez rož, kruh 
brez drobtinic in ogledalo brez šipe?« Odgovor: 
»Monštranca.« Spet vprašanje: »Kdaj je bilo v 
nebesih vse tiho?« Odgovor: »Takrat, ko je Bog 
vprašal, kdo bo šel odrešit svet?« Spet vpraša-
nje: »Kdaj so angelci šli v jagode?« Odgovor: »Ta-
krat, ko so šli Jezusovo kri pobirat!« Spet vpraša-
nje: »Kaj je ostalo na križu, ko so Jezusa sneli?« 
Odgovor: »Svetost.«

OHCET GRE H KRAJU
Proti drugi polovici svatbe so šli godci v ku-

hinjo, kjer jim je mat' ta š'roka (nevestina mati) 
izročila pogačo, ki jo morala speči nevesta. Na 
njej je bilo iz testa zapečeno znamenje IHS, kro-

žnik, na katerem so jo prinesli, pa je bil ves v cve-
tju. Godci so godli, medtem ko so v sprevodu pri-
nesli pogačo v hišo, tisti, ki jo je nosil, pa je spre-
govoril: »Popotni človek sem, srečal sem žen-
sko, ki mi je rekla, da je v tej častni hiši ohcet in 
da naj to pogačo izročim nevesti …« Seveda to ni 
cel govor, saj bolj ko je godec blebetal, bolj so se 
svatje zabavali. Nekateri so začeli svoj nagovor 
takole: »Bil je en lep vrt, poln rožic. Najlepšo ro-
žo, ki je zrasla na tem vrtu, bomo zdaj presadi-
li na nov dom …«

Nevesta je imela ves čas svatbe na glavi 
krancelj (venec). Snemanje le-tega je bilo sve-
čano opravilo! To je ponekod opravil godec, naj-
večkrat pa krancljevka, marsikje je to bilo deja-
nje matere ta š'roke ali katere od nevestinih tet. 
Vsekakor se je »ušikalo«, da je nevesta ob vsem 
tem jokala. 

Tedaj je na kratko spregovoril tudi nevestin 

starešina: »Prišel je trenutek, ko se moramo po-
sloviti od tebe, draga nevesta! Zdaj greš na no-
vo pot življenja – v zakonski stan … Naše želje 
se dvigajo kakor oblak v nebeških višavah s pro-
šnjo, naj Bog obilo blagoslovi vajino zakonsko 
zvezo, da bi bila srečna … Na mnoga leta!« Ta 
govor je izzvenel nekako prizadeto (patetično) 
in zvabil prenekatero solzo v očeh navzočih. 

Godci so zapeli pesem, ki je bila le za to prilo-
žnost, svatje so jim pritegnili. Pesem se je glasi-
la: »Povejte mi vi, kje nevesta stoji, ki se solzno 
drži, se za krancelj boji. V kranceljnu se svetijo 
rožice tri, v njih upanje, vera in ljubezen gori. Ta 
prva je rožca lepo rdeča, v sredi te rožce je za-
konska sreča. Ta druga rožca lepa in plava, lju-
bezen je zakonska najbolj ta prava. Ta tretja rož-
ca, lepa in bela, je v njenem devištvu neveste 
cvetela. Zdaj srečne ostanite rožice ve, ste neve-
sti nedolžne prijatelj'ce b'le. Ženin in nevesta, ne 
bod' vaju sram, da sta mogla stopiti v ta zakon-
ski stan.«

Končno so prinesli godci v hišo šarkelj, za ka-
terega so glihali (se pogajali za ceno) s stareši-
nama. S tem dejanjem so nakazali skorajšnji ko-
nec svatbe. Ta šarkelj je ostal nerazrezan, denar 
zanj pa je pripadal godcem. Ponekod so pobirali 
denar za godce s krožnikom, na katerega so po-
stavili kozarec, ki ga je starešina sproti nalival za 
svate. Tu sta sodelovala starešini, eden je točil, 
drugi pa je držal klobuk, v katerega so polagali 
denar. Veljalo je pravilo, da je vsak svat, ki je pla-
čal, spil tudi kozarec ponujenega vina.

Na koncu so dali čaj na mizo in s tem naka-
zali, da je konec ohceti. Ponudili so še kuhane 
češplje z žganjem. Običajno je godec na pretre-
sljiv način zavpil: »Ohcet crkne!«

Prihodnjič bomo še nekaj zapisali o »nujnih« 
poohcetnih opravil in kako so ženina in nevesto 
»iz je'sha vlekli«.

Krancljevki Marija Požarnik in Marija Krbes na 
poroki Žmavčevih leta 1907. Fotografijo hrani 

Janez Mavrič v Gornjem Gradu.
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OVČEREJCI ŽE TRETJE LETO ZAPORED OŠKODOVANI

Zaradi povzročene škode in nevarnosti za ljudi 
medved predviden za odstrel

Takole je medveda ulovila avtomatska kamera na krmišču LPN Kozorog 
Kamnik. Prispeval jo je revirni lovec Marjan Prodnik.

Marija Sodja Kladnik, vodja 
odseka za gozdne živali in lo-
vstvo (ZGS OE Nazarje), pripo-
roča, da naj ljudje v naravi ho-
dijo po cestah, poteh, stezah in 
naj bodo glasni. Naj ne pušča-
jo ostankov hrane na prostem, 
medved je vsejed in ni izbirčen. 
Če najde hrano na enem kraju 
enkrat, bo še več let zapored pri-
hajal gledat, ali ni tam spet kaj 
užitnega. Nobenih klavnih od-
padkov se ne sme odlagati v na-
ravo! 

Tudi na piknikih in ob delu ali 
izletu v naravi je potrebno vse pospraviti za sabo. Še posebej to velja 
za samotnejše hiše in počitniške objekte. Užitne odpadke je bolj pa-
metno zakopati, kot pa odložiti v zabojnike z organskimi odpadki. V 
naravnem okolju je potrebno imeti psa na vrvici. Že več primerov je 
bilo, da se je odvezan pes srečal z medvedom in potem zbežal nazaj 
k lastniku, medved pa za njim.

Letos v marcu se je na območju 
občine Luče ponovno pojavil med-
ved, ki ga na tem območju sledijo 
že tretje leto. Sledili so ga pri kmeti-
ji Vavdi in na krmišču lovišča s po-
sebnim namenom (LPN) Kozorog 
Kamnik, kjer ga je ujela kamera, 
je povedala vodja odseka za goz-
dne živali in lovstvo na nazarski 
območni enoti zavoda za gozdo-
ve (ZGS OE) Marija Sodja Kladnik. 

PONOČI SE BLIŽA KMETIJAM
Gre za srednje velikega medve-

da, ki je že tretje leto prezimil v na-
ši dolini, ki se veliko giblje in se po-
noči približa kmetijam in naseljem. 
Tako ni izključeno bližnje sreča-
nje v živo, če se boste veliko spre-
hajali po gozdovih Zgornje Savinj-
ske doline. Letos je bil ponovno vlo-
žen predlog za izjemni odvzem is-
tega medveda in postopek izdaje 
dovoljenja poteka. ZGS OE Nazarje 
je že dal pozitivno strokovno mne-

nje, enako tudi Zavod RS za var-
stvo narave. 

Taisti medved je že v letu 2012 
povzročil veliko škod na planini 
Strelovec. Kar nekaj odškodnin je 

bilo poravnanih, saj je bilo doka-
zano, da je ovce, jagnje in dve ko-
zi pokončal medved, za pogreša-
ne ovce, katerih ostankov niso na-
šli, pa so medveda le sumili. Sod-

pokončal medved. Zanjo je bila po-
ravnana odškodnina.

OGROŽENA AVTOHTONA PASMA 
OVAC

Lani avgusta so tri pašne sku-
pnosti Ravne, Podvežak in Molič-
ka planina, Ovčerejsko društvo Ra-
duha in Občina Luče dali vlogo za 
izjemni odstrel medveda. ZGS je s 
strokovnim mnenjem odstrel pod-
prl, tudi Zavod RS za varstvo nara-
ve ga je, vendar je postopek trajal 
dolgo, da je bilo dovoljenje pravno-
močno šele v novembru in se od-
strel ni realiziral.

Zaradi prisotnosti medveda je 
ogrožena avtohtona jezersko-sol-
čavska pasma ovc, saj se na Mo-
lički planini pase četrtina genske 
banke te pasme, je povedala Sodja 
Kladnikova in, da so lastniki ovac 
zaradi tega še posebej oškodova-
ni. V Zgornji Savinjski dolini je pri-
sotnost medvedov redka. Za njih je 
to prehodno območje, se pa vča-
sih eden, največ dva, včasih pa tu-
di nobeden ne ustali. Lani so med-
veda sledili tudi v Matkovem kotu, a 
ni bil problematičen. 

Štefka Sem

ja Kladnikova je povedala, da so v 
lanskem avgustu na planinah pla-
note Veža, na Polšaku (Molička 
planina) pogrešali 36 ovac, a se ni 
dalo dokazati, zaradi česa so izgi-
nile, našli pa so eno mrtvo, ki jo je 

Naročniki Savinjskih novic imajo 15% POPUST pri objavah zahval.
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OBČINA GORNJI GRAD

Izobraževanje odraslih dobrodošlo za občane

Udeleženci tečaja si želijo izobraževanje še nadaljevati. (Foto: Štefka Sem) 

DRUŠTVO SOŽITJE ZGORNJE SAVINJSKE DOLINE

Nova predsednica je Lilijana Rakun

Na mestu predsednice društva je Nevenko Presečnik (levo) zamenjala 
Lilijana Rakun. (Foto: Benjamin Kanjir)

ČEBELARSKA ZVEZA SLOVENIJE IN BTC LJUBLJANA

V Atlantisu 
poslej tudi 
čebelnjak

Na volilnem občnem zboru so 
se sredi marca v Mozirju srečali 
člani zgornjesavinjskega društva 
Sožitje. Med drugim so razrešili sta-
ro vodstvo, ki mu je predsedovala 
Nevenka Presečnik, in izvolili nove-
ga, ki ga bo naslednje mandatno 
obdobje vodila Lilijana Rakun.

Presečnikova je izpostavila veli-
ko oblik skupnega druženja, ki jim 
pomaga pri kvalitetnejšem življe-
nju in delu z osebami z motnjami v 
duševnem razvoju. Lani so tudi pr-
vič organizirali plesne vaje, ki so bi-

le dobro obiskane, prav tako stro-
kovna ekskurzija. Maja so sodelo-
vali na golažijadi, poleti pa organi-
zirali varstvo za otroke, ki so druga-
če v šolah. Najbolj obiskan je bil vi-
kend seminar. Slednji je vsako le-
to namenjen druženju, zabavi, ob 
tem pa se pod vodstvom preda-
vateljev izobražujejo. Vsak decem-
ber jih obiščejo in skromno obda-
rijo vsi trije dobri možje. Za izved-
bo programov so lani potrošili oko-
li 17.000 evrov, ki jih le stežka spra-
vijo skupaj.

Program za letošnje leto je pred-
stavila Lilijana Rakun. Izpostavila 
je predvsem pomen vikend semi-
narja, ki bo v Ankaranu. Na njem 
se bodo dotaknili problemov z 
zdravjem, pomena gibanja in poi-
skali odgovore na nekatera pravna 
vprašanja. 

Zbor je pozdravila tudi pred-
sednica Zveze Sožitje dr. Katja 
Vadnal. Predstavila je proble-
me, s katerimi se vsakodnevno 

srečuje. Sredstva za redno delo-
vanje so jim bila zmanjšana za 
petino, kar bo oklestilo izvajanje 
nekaterih programov. Območna 
združenja bodo zato morala še 
več energije in časa vlagati v is-
kanje finančnih sredstev. Opo-
zorila je tudi na bivalne skupno-
sti, ki se gradijo širom Slovenije 
in katero bi tako radi tudi na tem 
območju. 

Benjamin Kanjir

Sredi marca so v Gornjem Gradu zaključili z 
osnovnim tečajem angleškega jezika, ki sta ga 
organizirali občina in Ljudska univerza Velenje. 
Devet tečajnikov je preko zime osvajalo znanje te-
ga jezika in ob zaključku so bili vsi zadovoljni, še 
več, izrazili so željo, da bi jeseni tečaj nadaljevali. 

Tečajnikom je pomagala občina s sofinanci-
ranjem tečaja angleškega jezika, za ostale raz-

pisane tečaje pa ni bilo dovolj zanimanja. Trud 
udeležencev in predvsem njihovo navdušenje 
nad osvojenim znanjem je pohvalil župan Stan-
ko Ogradi ter obljubil, da bo občina tudi v bodo-
če sofinancirala izobraževanje odraslih. 

Direktorica Ljudske univerze Velenje Brigi-
ta Kropušek Ranzinger je dodala, da letno pre-
ko njihove ustanove znanje nabira preko šest ti-

soč ljudi. V imenu Centra za samostojno učenje 
iz Nazarij se je direktorici in županu za dobro so-
delovanje zahvalila Vesna Elsner.

Štefka Sem

Družba BTC in Čebelarska zveza Slovenije 
bosta pomagala pri ohranjanju kranjske čebe-
le v mestnem okolju in z urbanim čebelarstvom 
vzpodbujala porast čebeljih družin. Ob Vodnem 
mestu Atlantis so postavili enega redkih me-
stnih čebelnjakov. V planu pa imajo tudi postavi-
tev učnega čebelnjaka v eni izmed osnovnih šol. 
Urbano čebelarstvo se je v Sloveniji začelo raz-
vijati šele v zadnjih nekaj letih, medtem ko čebel-
njaki na strehah svetovnih prestolnic niso red-
kost že več desetletij.

NN
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JURE REPENŠEK RAZSTAVLJAL V ŠOŠTANJU

Pisanje ikon za razstavljavca duhovna meditacija 

Jure Repenšek (desno) se s pisanjem ikon ukvarja že osemnajst let. 
(Fotodokumentacija JR)

V petek, 14. marca, so v Mestni 
galeriji Šoštanj otvorili razstavo 
ikon, grafik in akvarelov mozirske-
ga ustvarjalca Jurete Repenška. 
Razstavo so sestavljale ikone, gra-
fike in akvareli. Največ pozornosti 
je bilo namenjene ikonam, podo-
bam bizantinskega sloga.

OKNO V ONOSTRANSTVO
Ikone so narejene po starem po-

stopku na lipovo podlago in več-
krat predhodno grundirane na pre-
ko lesa prilepljeno platno in pre-
mazano z bolonjsko kredo. Motivi 
prikazujejo podobe svetnikov, kri-
žanje, sv. Trojico in angele. Po Re-
penškovih besedah so okno v ono-
stranstvo in upodobljene po starih 

predlogah izvirnikov. Postni čas se 
mu je zdel ravno pravi, da jih po-
stavi na ogled. Pisanje ikon je za 
ustvarjalca duhovna meditacija in 
osebnostna relaksacija, je v nago-
voru obiskovalcem dodal avtor in 
opisal način pisanja le-teh. 

PRILOŽNOST, DA ČLOVEK 
POGLEDA TUDI VASE

Grafike so v tehniki kolagrafije. 
To pomeni, da je osnova – matrica 
iz lepenke, na katero so nalepljeni 
gladki in porozni materiali, ki pri od-
tisu puščajo svetle ali temne barv-
ne odtenke. Motiviko kolagrafije 
predstavljajo neke vrste »cvetlični 
popki«, ki so polni barvne in struk-
turne energije. 

KOMEN – DRUŠTVO ZA POSPEŠEVANJE PREDELAVE IN PROMOCIJE 
IZDELKOV IZ LJUBENSKIH KMETIJ

Delavno in z optimizmom 
naprej

Alenka Korpnik je v šali okarala 
članice, da imajo čas za delo, težko 

si ga pa najdejo za razvedrilo. 
(Foto: FA)

V času, ko se po različnih dru-
štvih opravlja inventura stanja za 
preteklo leto in delajo načrti za na-
prej, so se zbrale tudi članice lju-
benskega društva Komen, v kate-
rega so včlanjene kmečke žene, ki 
skrbijo za pospeševanje predela-
ve in promocijo izdelkov iz ljuben-
skih kmetij. 

Zbor je bil pravzaprav družabno 
srečanje članic društva in njihovih 
partnerjev, saj delovanje društva 
ne sloni samo na članicah, am-
pak so pomemben člen pri njiho-
vem delu tudi njihovi partnerji. De-
lujejo kot velika družina. Ko je čas 
za akcijo, stopijo skupaj, razen ko 
je prilika za razvedrilo, tedaj kar ne-
kako ne najdejo časa, je malo za 
šalo, malo za res prisotne pokara-
la predsednica društva Alenka Kor-
pnik. 

Kar se dela tiče, so najprej zavi-
hale rokave na Jožefovem sejmu, 
pred vrati je cvetna nedelja, ko šte-
vilnim obiskovalcem ob blagoslo-
vu ljubenskih potic pred farno cer-
kvico na Ljubnem ponudijo svoje 
kulinarične in ostale izdelke. 

Vsekakor pa je glavni zalogaj 
za društvo vsakoletni občinski pra-

znik v sklopu Flosarskega bala in 
pogostitev prisotnih občanov, za 
katero vedno poskrbijo v Komnu. 
Temu osrednjemu letošnjemu do-
godku so namenili precej časa tu-
di na tokratnem družabnem veče-
ru. Potrebno se je namreč pravi čas 
dogovoriti in vestno opraviti, kar jim 
je zaupano. 

Franjo Atelšek

Akvareli so zapisi naše krajine, 
arhitekture in so naslikani na hitro 
in zaradi tega polni ekspresije in 
trenutnih vtisov ter navdihov.

Na odprtju razstave so nasto-
pili Mozirski koledniki, ki so v pr-
vem delu zapeli tri pesmi iz pra-
voslavne liturgije, v drugem delu 
pa so se predstavili s tremi naro-
dnimi pesmimi. Razstava po mne-
nju Repenška služi kot spodbuda 

za postni čas in priprava na veli-
ko noč. Postni čas je namreč pri-
ložnost, da človek pogleda vase 
in se poizkusi v premagovanju ka-
kšne svoje razvade, je med dru-
gim v nagovoru povedal avtor raz-
stave. Slednjo je odprl direktor Za-
voda za kulturo Šoštanj Kajetan 
Čop, med obiskovalci pa je bila le-
po sprejeta.

Štefka Sem
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24. REVIJA ZAGORJE OB SAVI

Tudi letos so se zbori iz Zgornje Savinjske doline 
odlično izkazali

OPZ OŠ Nazarje je med otroškimi zbori zasedel odlično drugo mesto in za najboljšim zborom 
celotnega tekmovanja zaostal le za 0,3 točke. (Foto: Janez Ržen)

V začetku aprila je v Zagorju ob Savi pote-
kalo 24. državno tekmovanja najboljših otro-
ških in mladinskih pevskih zborov, na kate-
rem so zadnji dve reviji nagrado najboljšega 
zbora tekmovanja osvojili mladi pevci OŠ Na-
zarje. Letos je glavno nagrado osvojil Otroški 
pevski zbor (OPZ) CiciDo Glasbene šole Za-
gorje ob Savi, več kot odlično pa so se na tek-
movanju izkazali tudi vsi trije zbori iz naše do-
line; OPZ OŠ Nazarje in Mladinski PZ (MPZ) 
OŠ Nazarje pod vodstvom zborovodkinje Ka-
tje Gruber ter Združeni MPZ OŠ Luče in OŠ 
Ljubno ob Savinji pod zborovodsko taktirko 
Mitja Venišnika.

V dveh dneh tekmovanja se je predstavilo 39 
otroških in mladinskih zborov, skupaj kar 1.400 
mladih pevcev. Strokovna žirija je deset najbolj-
ših zborov iz vseh kategorij razvrstila med 90 in 
93,3 točke, kar dokazuje, da so ti zbori kljub raz-
ličnim starostnim stopnjam izjemno enakovre-
dno kvalitetni.

OPZ OŠ Nazarje je med otroškimi zbori zase-
del odlično drugo mesto, za svoj nastop je pre-
jel 93 točk in zlato priznanje z odliko ter je za naj-
boljšim zborom celotnega tekmovanja zaostal 
le za 0,3 točke. Poleg tega je prejel posebno pri-
znanje za najbolj prepričljivo izvedbo a cappella 

JU-JITSU KLUB SAMURAJ

Alen Kranjec in Neža Pahič državna prvaka

Udeleženci državnega prvenstva s trenerjem Tomijem Stankovičem. 
(Foto: Aleš Kranjec)

Konec marca se je v Lenartu od-
vijalo državno prvenstvo v ju-jitsu 
borbah za dečke, deklice, mladin-
ce in mladinke. Gornjegrajski tek-
movalci, pod vodstvom trenerja To-
mija Stankoviča, so dosegli odlič-

ne rezultate, med drugim tudi dva 
naslova državnih prvakov, pet dru-
gih ter po eno tretje in četrto mesto.

Najboljša v državi sta, oba v ka-
tegoriji do 52 kilogramov, Alen Kra-
njec in Neža Pahič. Z drugim me-

stom so navdušili Anastazija Kra-
njec (deklice do 40 kg), Vid Celin-
šek (dečki do 40 kg), Špela Pisto-
tnik (deklice do 52 kg), Tilen Peč-
nik (mladinci 94+) in Špela Rih-
ter (mladinke do 62 kg). Tretje me-
sto je osvojil Miha Kopušar (dečki 
do 46 kg) in četrto Samo Kopušar 
(dečki do 40 kg).

Iz vrst kluba Samuraj prihaja ve-

liko nekdanjih državnih prvakov, 
katerim sta se v tem letu pridruži-
la Kranjec in Pahičeva. Med tekmo-
valci kluba pa so tudi takšni, ki so 
velike uspehe dosegali na evrop-
skih in svetovnih tekmovanjih. Vse 
to kaže na dobro in načrtno delo z 
mladimi v zadnjih 30-tih letih, kar 
klub obstaja.

Štefka Sem

skladbe za otroški pevski zbor. Veselijo pa se tu-
di nagrade za naj skladbo Zagorja 2014 za nji-
hovo krstno izvedeno skladbo Najhitrejši vlak na 
svetu.

Zlato priznanje z odliko si je z osvojenimi 92 
točkami prislužil tudi MPZ OŠ Nazarje. Zlati pa 

so se domov vrnili tudi pevci Združenega MPZ 
OŠ Luče in OŠ Ljubno ob Savinji. Zbor se je tek-
movanja v Zagorju udeležil prvič, zato je veselje 
ob doseženih 82,3 točke in zlatem priznanju še 
toliko slajše. 

Tatiana Golob
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SMUČARSKO DRUŠTVO BELI ZAJEC

Aktivnosti v marcu ni manjkalo 

Člani SD Beli zajec so ekipno osvojili 2. mesto na državnem prvenstvu učiteljev in trenerjev smučanja 
na Krvavcu.

Člani Smučarskega društva Beli zajec so bili 
minuli mesec zelo aktivni. Udeležili so se držav-
nega prvenstva kadrov Združenja učiteljev in tre-
nerjev smučanja Slovenije na Krvavcu. Med posa-
mezniki so medalje za naslov državnih prvakov 
prejeli Metka Jerman (veteranke), Špela Osterc 
(članice III) v alpskem smučanju, Tatjana Kla-
kočar v telemarku. Srebrni so bili Jure Lekič, Ju-
re Podbrežnik, Tatjana Klakočar, bron pa je osvo-
jil Bojan Napotnik. Ekipno so ponovno ubranili na-
slov viceprvaka Slovenije med 45 ekipami.

Med 17. in 20. marcem se je na Golteh odvi-
jalo tekmovanje v superveleslalomu za katego-
rije U12, U14 in U16. V treh dneh se je na progi 
Ročka pomerilo preko 200 tekmovalcev. Zaradi 
visokih temperatur so organizatorji vložili veliko 
napora za pripravo snežne podlage. Tekmoval-
ca SD Beli zajec tokrat na državnem nivoju nista 
osvajala medalj, sta bila pa tik za njimi. 

Na regijskih tekmah je Nejc Naraločnik osvo-
jil 2. in 3. mesto, Klemen Hriberšek pa 5. in 6. 

29. marca se je končala letošnja alpska šola 
Beli zajec, v kateri je sodelovalo 16 otrok starih 
med 5 in 7 let. Udeležili so se obletnice SK Vele-
nja in sezono zaključili s tekmovanjem v velesla-
lomu ter spomladanskim piknikom.

V FIS programu je letos redno nastopal Jan 
Napotnik in kljub nekaj smole na zadnjih tek-
mah pokazal dober nivo znanja in rezultatsko 
presegel postavljene cilje. To je bila prva sezona 
med smučarsko veliko bolj izkušenimi in starej-
šimi tekmovalci. V klubu verjamejo, da bo v pri-

hodnje nanizal še veliko odličnih rezultatov.
Naslednje leto je 10. obletnica SD Beli zajec in 

načrtov za prihodnost ne manjka. Po kratki pa-
vzi se nova sezona za najboljše tekmovalce za-
čenja že s 1. majem na ledenikih. 

Štefka Sem

DRŽAVNO PRVENSTVO ALPSKIH ŠOL 

Mozirski smučarji med najboljšimi

Mladi smučarji so bili na državnem prvenstvu alpskih šol v veleslalomu zelo uspešni.

Na Rogli je 29. marca potekalo državno pr-
venstvo alpskih šol v veleslalomu. Tekmovanja 
se je udeležilo tudi dvanajst tekmovalcev Gor-
njesavinjskega smučarskega kluba Mozirje, ki 
so bili zelo uspešni.

Mladi nadebudni smučarji so v različnih sta-
rostnih kategorijah osvojili kar šest naslovov dr-
žavnih prvakov, dve drugi, dve tretji in še dve če-
trti mesti. 

Na tekmi so podelili tudi pokal za najmlajše-
ga tekmovalca, ki ga je osvojil mozirski tekmo-
valec Tom Cecelja. Za najhitrejšega tekmovalca 
oziroma tekmovalko je bila prepričljivo razglaše-

na še ena Mozirjanka, Maja Sedovnik.
Letošnja zimska sezona s tem tekmovanjem 

še ni končana, saj se mladi smučarji pripravlja-
jo na mednarodno šolsko tekmovanje v Švici, ki 
bo konec aprila. Na tekmovanju želijo še izbolj-
šati svoje letošnje rezultate in tiste, ki so jih na tej 
tekmi dosegli pred letom dni.

Benjamin Kanjir
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Ljudje in dogodki

VRTEC GORNJI GRAD

Mala predstava za 
mamice in očke

Otroci so za starše pripravili pravljično popoldne. (Foto: Štefka Sem)

Mesec marec se ponaša s pra-
zniki posvečenimi mamicam in 
ženskam. Dan žena in materinski 
dan sta bila povod, da so otroci iz 
gornjegrajskega vrtca povabili svo-
je mamice, babice ter seveda tudi 
očete in dedke, da si ogledajo nji-
hov praznični nastop. 

Program so otroci povezali v 
pravljično obliko, in sicer so naj-
mlajši Sončki odigrali Muco co-
patarico. Bibe so se prelevile v 
zvezdice in odigrale Zvezdico za-
spanko, Ježki pa so se poigrali z 

Zvezdnimi tolarji. Največji kore-
njaki gornjegrajskega vrtca, sku-
pina Zvezdic, pa so odigrali pra-
vljico o simpatičnemu slončku El-
merju.

S prisrčnim nastopom so se 
otroci skupaj z vzgojiteljicami in 
pomočnicami vsem, ki skrbijo za-
nje, zahvalili za vso skrb, ki jim jo 
namenjajo. Mamicam in ostalim 
ženskim obiskovalkam pa je bila 
posebna pozornost izkazana še v 
obliki rožic. 

Štefka Sem

LJUBNO OB SAVINJI

Otroško gledališče tokrat 
okrnjeno, a zabavno

Pravljica Sneguljčica v izvedbi ljubenskih šolarjev je bila moderno 
obarvana. (Foto: Štefka Sem)

V sredo, 19. marca, je bilo na 
Ljubnem ob Savinji območno sre-
čanje otroških gledaliških skupin. 
Potekalo je v organizaciji mozirske 
območne izpostave Javnega skla-
da RS za kulturne dejavnosti in lju-
benske šole. Predstavili sta se otro-
ška gledališka skupina Osnovne 
šole Ljubno ob Savinji in Osnovne 
šole Vransko-Tabor. 

Dramska skupina OŠ Ljub-
no je pod mentorstvom Monike 
Repše odigrala Sneguljčico, go-
stujoča dramska skupina pa je 
odigrala predstavo Na taborje-
nju. Njihova mentorica je Dani-
jela Jeršič. Strokovni spremlje-

valec srečanja je bil igralec Go-
razd Žilavec.

Koordinatorka na mozirski ob-
močni izpostavi JSKD Simona Za-
dravec je povedala, da so tradicio-
nalno območno srečanje otroških 
gledaliških skupin pod imenom Kli-
pe klope letos nekoliko priredili. Ker 
se je z območja mozirske izposta-
ve prijavila le ena gledališka sku-
pina, gostujoči gledališčniki iz šo-
le Vransko-Tabor pa so bili edini na 
svojem območju, so tako obe pred-
stavi pripravili na Ljubnem, kjer jim 
je na pomoč pri organizaciji prisko-
čila šola.

Štefka Sem

POTOPISNO PREDAVANJE 

Sedemletno potovanje v sliki in besedi

Dominika in Igor Osvald sta znala zbuditi zanimanje pri udeležencih 
predavanja. (Foto: Barbara Rozoničnik) 

Sredi marca je Klub zgornjesa-
vinjskih študentov na Rečici ob Savi-
nji organiziral dobro obiskano in za-
nimivo potopisno predavanje Eno-
smerna vozovnica, sedemletna pot. 
Svojo popotniško avanturo, ki sta jo 
v leta 2005 pričela v Istanbulu in za-
ključila sedem let kasneje v Kairu, 
sta opisala Dominika in Igor Osvald. 

Skoraj štirideset držav Azije, Bli-
žnjega vzhoda, Južne Amerike, in 
Avstralijo sta zapisala v svoj popo-
tniški dnevnik. Številna nepozab-
na doživetja sta podkrepljena s fo-
tografijami delila z obiskovalci in s 
tem številne navdušila nad potova-
nji v neznano. Popotnika sta svo-
jo sedemletno popotniško zgodbo 
opisala v knjigi, bogati s fotografi-
jami.

Med manj ljubimi prigodami s 
potovanja sta omenila, da sta bila 
tako žrtvi ropa kot nadlegovanja. 
Med drugim sta neprekinjeno po-
tovala 52 ur na avtobusu, katere-
ga so morali potniki enkrat spraviti 
iz blata, če so želeli nadaljevati po-
tovanje. Tudi stranišča brez vrat sta 
se morala privaditi in še marsikaj. 

Igor Osvald je na zanimiv in pri-
vlačen način opisal številne lepote 
držav, ki sta jih videla, pasti in ne-
varnosti popotništva ter nepozab-
na doživetja in izkušnje, ki sta jih 
pridobila na poti. Preko fotografij 
so se obiskovalci lahko sprehodi-
li po sedemletni poti Osvaldovih in 
videli skrite kotičke dežel, kakršne 
najdejo le pravi popotniki.

Štefka Sem
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TEKMA S SERIJSKO ZRAČNO PUŠKO 

Zmagal Prodnik iz LD 
Solčava

Strelsko društvo Gornji Grad je 
na zračnem strelišču v Bočni 29. 
marca organiziralo odprto strel-
sko tekmo s serijsko zračno pu-
ško match 60. Strelci so strelja-
li za oceno 60 diabol, po pet dia-
bol v dvanajst tarč in neomejeno 
število diabol v poizkusno tarčo. 
Čas nastopa je bil omejen na 60 

minut. Tekmovali so strelci SD Mo-
zirje, SD Gornji Grad, Lovske druži-
ne Solčava in Knapi Velenje. Zma-
gal je Jernej Prodnik (526 krogov 
od 600 možnih, LD Solčava), dru-
gi je bil Dušan Žehelj (515, SD Gor-
nji Grad) in tretji Milan Hrovat (514, 
Knapi Velenje).

PB

LOKOSTRELSKI KLUB GORNJI GRAD

Prva zunanja tekma, dve 
zmagi klubu

S tekmo v Podzemlju, ki jo je 29. 
marca organiziral LK Krasinec, se 
je začela sezona zunanjega lo-
kostrelstva za slovenski AH po-
kal. Pomerilo se je preko sto ljubi-
teljev poljskega lokostrelstva iz 27 
slovenskih in hrvaških klubov. Tek-
me so se udeležili tudi trije člani 
LK Gornji Grad. Jan Purnat (dečki 
- ukrivljeni lok) in Tatjana Suljano-
vič (članice - goli lok) sta v svojih 
kategorijah dosegla 1. mesto, Žare 
Krajnc (člani - sestavljeni lok) pa je 
zasedel 5. mesto. Že na prvi zuna-
nji tekmi je bilo doseženih kar pet 
državnih rekordov. 

Gornjegrajski tekmovalci so bili 
zelo zadovoljni tudi s končnimi re-

zultati v slovenskem dvoranskem 
pokalu, ki se je končal v februar-
ju. Na skupno drugo mesto sta se 
uvrstila dva tekmovalca, med čla-
nicami (goli lok) Tatjana Suljano-
vič in med člani (sestavljeni lok) 
Žare Krajnc. Na 3. mesto se je uvr-
stil David Škulj (dečki - goli lok), 
4. mesto Jan Purnat (dečki - ukri-
vljeni lok) ter 5. mesto Darko Be-
le (veterani - goli lok) in Vojko Maj-
ko (člani - ukrivljeni lok). Do sku-
pnega 15. mesta se je uvrstilo še 
pet drugih članov kluba. LK Gor-
nji Grad se je tako uvrstil na konč-
no 5. mesto med 31. slovenskimi 
klubi.

Štefka Sem

PODELITEV PRIZNANJ V AKCIJI KOLESAR – POHODNIK

Letos poteka že 
jubilejna, deseta akcija

Najbolj vztrajne pohodnice in kolesarke so z veseljem prisluhnile 
spontanemu nastopu mladega harmonikarja. (Foto: Tatiana Golob)

Prihod toplejšega vremena je 
Planinsko društvo Nazarje izkori-
stilo za uradno podelitev priznanj 
kolesarjem in pohodnikom, ki so v 
9. akciji Kolesar – pohodnik zbrali 
največ vzponov na društveno kočo 
Farbanco na Čreti. 

Kot je na podelitvi povedal pred-
sednik društva Marjan Ostruh, pri-
ljubljenost akcije in destinacije do-
kazuje še vedno veliko število so-
delujočih in število vzponov, saj jih 
je bilo v lanskem letu opravljenih 
preko tri tisoč. Kar trije pohodniki, 
Branka Potočnik, Nani Praznik in 
Zora Štrucl so Farbanco v lanskem 

letu obiskali vsak vsaj stokrat, naj-
večkrat Potočnikova s 107 vzponi. 

Tudi kolesarji so bili pridni, zma-
govalec Franc Časl je zbral 81 
vzponov, kar je največ v vseh ak-
cijah doslej. Drugo mesto si je pri-
kolesaril Tomaž Rozoničnik, tretje 
pa Zalka Grudnik. Številčni so bi-
li tudi vzponi otrok, največ vzpo-
nov (29) je opravila Nika Andrejo-
vec. V padajočem vrstnem redu so 
si priznanja za najboljše »prihodili« 
ali prikolesarili še Uroš Andrejovec, 
Kaja in Nika Benedik, Žan Bitenc in 
Žan Bastl. 

Tatiana Golob

NOGOMETNO DRUŠTVO MOZIRJE

Člani tretji, kadeti 
šesti 

Člani mozirskega nogometnega kluba uspešno branijo napade na gol. 
(Foto: Benjamin Kanjir)

Dvanajsto kolo v medobčinski 
ligi je obema najstarejšima ekipa-
ma mozirskega nogometnega klu-
ba postreglo z zmago. Člani so do-
ma premagali Vojnik, kadeti pa v 
gosteh Krško.

Varovanci Staneta Božičevi-
ča so zadnjo marčevsko sobo-
to na domači travi začeli eksplo-
zivno in brez predsodkov. Močan 
pritisk na vrata gostujočega vra-
tarja se je izplačal že v 13. minu-
ti, ko je lepo zadel Dejan Uršnik. 
Kljub pritiskom jim mreže v na-
daljevanju ni uspelo več zatre-
sti, lahko pa bi jo gostje, ki so v 
drugem polčasu ves čas silovito 
pritiskali in napadali. Par dobrih 
obramb domačega vratarja Mati-
ca Forštnerja in nekaj nespretno-
sti ter udarcev mimo okvirja gola 
s strani gostujočih napadalcev je 

domači ekipi vendarle omogoči-
lo nove tri točke. 

V 13. krogu so člani premagali 
Krško B z rezultatom 0:1. Skupno 
so sedaj na lestvici medobčinske 
članske lige Golgeter tretji. Za vo-
dilno ekipo iz Rogaške zaostajajo 
za pet točk. 

Kadeti, ki jih trenira Viki Uršnik, 
so v 12. krogu v Krškem premagali 
domačine (0:2), v 13. krogu pa re-
mizirali doma proti Šoštanju (1:1) 
in se utrdili na vodilnem mestu 
medobčinske kadetske lige.

Starejši dečki (U15), so v prej-
šnjem kolu doma odpravili velenj-
ski Rudar s kar 10:0, v petek pa so 
izgubili na gostovanju proti Šmar-
tnemu ob Paki (5:0). Po trinajstih 
kolih so na šestem mestu od enaj-
stih ekip.

Benjamin Kanjir
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IZ POLICIJSKE BELEŽNICE

• VLOMILEC POKRADEL ORODJE
Spodnja Rečica: 31. marca so bili policisti PP Mozirje obveščeni, 

da je neznanec vlomil v prostore podjetja v Spodnji Rečici in iz no-
tranjosti odnesel različno orodje. Nastala materialna škoda znaša 
okoli 400 evrov.

• OB PLINSKE JEKLENKE 
Gornji Grad: 1. aprila je neznanec v Gornjem Gradu na bencin-

skemu servisu iz ograjenega prostora ukradel večje število plinskih 
jeklenk. Materialna škoda znaša okoli 1.100 evrov.

• TRAVNIŠKI POŽAR
Konjski vrh: 4. aprila dopoldan je v Konjskem vrhu prišlo do trav-

niškega požara, in to v neposredni bližini gozda. Aktivirani so bili ga-
silci PGD Luče, Ljubno ob Savinji, Okonina in Radmirje, ki so požar 
na površini okoli 250 kvadratnih metrov pogasili in preprečili njego-
vo širjenje v gozd.

• UKRADEL GORIVO
Ljubno ob Savinji: 4. aprila so bili mozirski policisti obveščeni, da 

je neznanec v ograjenem prostoru podjetja na Ljubnem ob Savinji 
vlomil v rezervoar tovornega vozila in iz njega izčrpal gorivo. Ukra-
deno je bilo vredno okoli 300 evrov.

• ZAPELJAL S CESTE V DREVO
Zgornje Pobrežje: 5. aprila pred drugo uro zjutraj je na Zgornjih 

Pobrežjah voznik z osebnim vozilom zapeljal s ceste in trčil v dre-
vo. Posredovali so gasilci PGD Nazarje, ki so zavarovali in razsve-
tlili kraj dogodka ter odklopili akumulator na vozilu. Poškodovanih 
ni bilo.

• OB DELOVNO ORODJE 
Nizka: 6. aprila so bili policisti obveščeni, da je neznanec v Niz-

ki vlomil v gospodarsko poslopje ob novogradnji in iz notranjosti 
odnesel različno orodje. Nastala je materialna škoda v višini oko-
li 350 evrov. 

 
OBVESTILO MOTORISTOM

Policisti Postaje prometne policije Celje bodo 12. aprila med 8.30 
in 12. uro na Centru varne vožnje Vransko (AMZS) skupaj s cen-
trom in motoristi severozahodno štajerske regije izvedli preventiv-
no aktivnost s praktičnim prikazom in teoretičnimi nasveti varne vo-
žnje za voznike motornih koles. Podobna preventivna prireditev bo v 
okviru moto zbora izvedena tudi 11. maja ob 11. uri na poligonu Šo-
le vožnje Relax v Otiškem vrhu. Voznike motornih koles policisti va-
bijo, da se prireditev udeležijo v čim večjem številu.

Matična kronika za 
mesec marec 

SMRTI:
Ivan Venek iz Poljan, Franc Pfeifer iz Nizke, Jozefa Černivšek 

iz Okonine, Vinko Reberčnik iz Ljubije, Ciril Osolnik iz Potoka, 
Franc Lesjak z Ljubnega ob Savinji, Elizabeta Škofic iz Spodnjih 
Jarš, Marija Pečovnik iz Luč, Hermina Pungartnik iz Mozirja, Ve-
ronika Metulj iz Konjskega Vrha, Pavla Bezovšek iz Gornjega 
Grada, Božidar Fužir iz Meliš.

ROKOMETNI KLUB NAZARJE

Dve zaporedni zmagi in 
utrditev na lestvici

Nazarske rokometašice so na 
dveh zaporednih gostovanjih za-
beležile dve prepričljivi zmagi in se 
obdržale v zgornjem delu prven-
stvene lestvice.

Po nizu težkih tekem so 31. mar-
ca proti tekmicam iz zgornjega de-
la prvenstvene lestvice nadaljevale 
prvenstvo v gosteh proti RK Adria 
transport Logatec, kjer so zabeleži-
le prepričljivo zmago 22:34 (9:18).

V nedeljo, 6. aprila, so se odpra-
vile v Škofjo Loko po na papirju lah-
ko zmago, vendar so se za njo mo-
rale pošteno potruditi. Zmagale 
so s 35:40 (15:23). Dejstvo je, da 

so nadzirale rezultat in imele tudi 
osem golov prednosti, vendar so 
se Škofjeločanke izkazale z nepo-
pustljivostjo in se vsakič približale 
na samo tri gole zaostanka, ko so 
se Nazarčanke sprostile v obram-
bi. Strelsko se je izkazala Katja 
Krajner, ki je bila praktično nezgre-
šljiva s krila.

Nazarske članice zasedajo pe-
to mesto 1. B DRL za ženske z dva-
najstimi zmagami, petimi porazi in 
enim neodločenim izidom. Pred nji-
mi sta še dve domači tekmi, prva 
bo že jutri.

Roman Mežnar

KOŠARKARSKI KLUB NAZARJE

Kljub porazu še vedno 
odprte možnosti za 

naslov

Nova Gorica mladi : Nazarje 63 : 60 
(19:11, 12:14, 17:12, 15:23)

Nova Gorica: Športna dvorana OŠ Milojke Štrukelj. Gledalcev: 100. 
Sodnika: Boštjan Planko in Aleks Kuzmin. Tehnični komisar: Alenka 
Škreblin.

V soboto, 5. aprila, sta se v Novi 
Gorici v prvi tekmi finala za naslov 
prvaka 4. SKL pomerili ekipi Nova 
Gorica mladi ter Nazarje. Boljši so 
bili Goričani s 63:60, kar je rezultat, 
ki ohranja upanje za uspeh nazar-
ske ekipe na povratnem srečanju 
jutri v Nazarjah. 

V Novi Gorici se je zgodil prvi 
del obračuna za prvaka 4. lige, pr-
vak pa neposredno napreduje v 3. 
SKL. Nazarčani, ki so bili najboljši 
na vzhodu, so v tej sezoni zabeleži-
li zgolj dva poraza, na drugi strani 

pa so Goričani, najboljši na zaho-
du, izgubili trikrat. Obe ekipi sta v le-
tošnji sezoni zabeležili popoln izku-
piček v svojih dvoranah. To dejstvo 
so nazarski košarkarji želeli spre-
meniti v soboto in si s tem priigra-
ti dobro izhodišče pred jutrišnjo po-
vratno tekmo v Nazarjah.

Načrt jim ni uspel, saj so celo-
tno srečanje lovili prednost gori-
ških košarkarjev, ki je še šest minut 
do konca znašala 12 točk. Deset 
sekund pred koncem tekme je bilo 
še šest točk prednosti za domači-
ne, vendar je Dragičevič zadel troj-
ko ob koncu tekme. S tem so si Na-
zarčani zagotovili aktiven rezultat 
pred jutrišnjo tekmo.

Tekma bo ob 19. uri v nazarski 
športni dvorani. Polne tribune bodo 
nazarski šesti igralec v boju za na-
slov prvaka 4. SKL lige.

Roman Mežnar
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Pisma bralcev

Obvoznica v Lučah in referendum
Potem ko je oktobra 2010 sloven-

ska vlada sprejela uredbo o držav-
nem prostorskem načrtu za ureditev 
regionalne ceste Radmirje – Luče in 
za zagotavljanje poplavne varnosti 
naselja Luče (DPN), je Združenje za 
trajnostni razvoj Luč (ZTRL) začelo s 
kampanjo, da se zavržejo dokumen-
ti tega načrta, češ da niso bili pravil-
no upoštevani okoljski, prometni, go-
spodarski in kmetijski vidiki naložbe. 
Od tedaj poteka v Lučah ostra raz-
prava, ki včasih prehaja v medoseb-
ne razprtije. Kdo to neti in razpihuje? 

V prejšnji številki SN gospod Se-
lišnik obtožuje župana Luč, da z 
razpisom referenduma vnaša raz-
dor med občane. In še eno števil-
ko prej je gospod Prepadnik očital 
občinskemu svetu v Lučah, da ho-
če z referendumom krivdo za svo-
je zgrešene odločitve razpršiti med 
občane. To je daleč od resnice. Žu-
pan Luč je že aprila 2011 dvakrat 
sklical predstavnike obeh taborov in 
se trudil, da bi prišli do nekega kom-
promisa. Ob tem je zatrdil, da je za 
uspešen razvoj kraja, nujno potreb-
na sloga med krajani. Očitati župa-
nu netenje razdora, je zato obtože-
vanje človeka, ki se je med vsemi 
vpletenimi, še najbolj zavzemal za 
iskanje soglasja. Župan Luč je le žr-
tev dejstva, ki se včasih dogodi, da 
kdor skuša ustreči vsem ljudem, se 
vsem zameri. Če smo dovolj resni-
coljubni, mu moramo priznati, da je 
v tem primeru za oba tabora ravnal 
dovolj odgovorno in korektno.

Dvanajst let sem kot član občin-
ske komisije za prostorski razvoj 
spremljal nastajanje projekta, ki se 
je zaključil z DPN. V načrtovanju so 
sodelovale številne inštitucije, preko 
20 nosilcev urejanja prostora in med 
temi tudi Občina Luče. Skozi zahte-
ven načrtovalski postopek se je izo-
blikovala končna varianta projekta. 
Pri tem so na različnih stopnjah so-
delovali tudi nekateri člani ZTRL. Štir-
je občinski sveti so praktično sogla-
sno potrjevali ali zavračali predsta-
vljene variante. Po vsem tem odgo-
vornem delu reči da je DPN zanič in 
da je postopek potrebno začeti zno-
va, je lahkomiselnost brez primere. 
Pri tem pa navajati argumente ZTRL 
kot je med drugimi ta: »Luče bodo z 
obvoznico izgubile dušo in značaj 
prvobitne gorske vasice, kraj bo izgu-
bil svojo identiteto.« Ali je npr. Mozir-
je z obvoznico izgubilo svojo identi-
teto in bi s porušitvijo Grabnerjeve hi-

še in s prometom skozi kraj še izbolj-
šalo značaj trškega jedra? Kdo lahko 
resno jemlje takšne dokaze?

Ko je predsednik ZTRL gospod Se-
lišnik postal podpredsednik Drža-
vljanske liste G. Viranta, je začel po 
politični poti lobirati za cilje ZTRL. Do-
segel je, da je minister za infrastruk-
turo in prostor, gospod Omerzel, ki 
je iz iste stranke, sklical delavnico o 
problematiki obvoznice v Lučah, na 
katero so bili vabljeni le predstavni-
ki ZTRL in župan Luč, gospod Rosc. 
To je primer delovanja v zakulisju in 
povzroča ogorčenje občanov. Obča-
ni so izvolili svoje predstavnike v ob-
činski svet, ta pa je sedaj postavljen 
na stranski tir, kot sogovornik mini-
strstvu za infrastrukturo pa se je vsi-
lilo ZTRL. Ali ni logična posledica te-
ga razpis referenduma, ki bo poka-
zal kdo podpira ZTRL in kdo občin-
ski svet?

ZTRL Občini Luče očita, zakaj ni 
sklicevala zborov občanov in jim 
predstavljata faze DPN. Vendar to 
je državni načrt. Institucija, ki je pro-
jekt vodila, ga mora skomunicira-
ti z občani. Pravo vprašanje se torej 
glasi: zakaj namesto delavnice s pri-
stransko udeležbo, gospod minister 
Omerzel ni raje organiziral ponovne 
javne seznanitve z DPN v Lučah, kjer 
bi načrtovalci občanom predstavili 
načrte ter probleme in dileme pove-
zane z njimi? In se obenem lahko po-
govorili s prizadeto javnostjo.

Kar se tiče odgovornosti občin-
skega sveta, je potrebno vedeti, da je 
svet odločal vedno o predlogih, ki so 
bili strokovno pripravljeni. Ko je svet 
dajal pobude, so jih načrtovalci stro-
kovno preverili, jih sprejeli ali zavrni-
li. Ni dvoma, da je za vsak posame-
zni dokument DPN odgovoren stro-
kovnjak, ki je dokument pripravil, do-
bil zanj plačilo in zanj jamči s svojo 
družbeno priznano strokovno avtori-
teto. V tem postopku načrtovanja so 
zato vse odločitve občinskega sveta, 
ki so vsebovane v DPN, strokovno ve-
rificirane. 

ZTRL zagovarja varianto ki je za-
radi vrste pomanjkljivosti odpadla v 
srednji fazi načrtovanja. Večina pro-
blemov ki jih v zvezi z obvoznico na-
vajajo, je navideznih ali izmišljenih. 
Lahko verjamejo vanje, vendar jih nji-
hova nevednost ne bo odrešila mo-
ralne odgovornosti, ki jim sčasoma 
lahko postane hudo breme.

Andrej Šiljar
Luče 72

Odgovori na javna vprašanja županu Luč
V prejšnji številki SN je bilo s stra-

ni g. Selišnika postavljenih veliko 
javnih vprašanj, pa čeprav je bilo 
precej odgovorov na ta vprašanja 
v minulih letih že večkrat podanih 
tako na občinskih sejah, v medijih, 
na spletnih straneh občine, na se-
stankih s predstavniki Združenja 
za trajnostni razvoj Luč, kot infor-
macija javnega značaja temu dru-
štvu, pa tudi osebno.

Z razpisom referenduma si kot 
župan nisem vzel pravico do mo-
či (nimam niti možnosti glasova-
nja na občinskem svetu). Mogoče 
pa to počne stranka, ki ji podpred-
seduje g. Selišnik. Stranka namreč 
obvladuje ministrstvo, ki želi ukini-
ti majhne podeželske občine in ob-
vladuje ministrstvo, ki je letos lučko 
obvoznico prvič črtalo iz državne-
ga proračuna. Projekt obvoznice in 
protipoplavne zaščite naselja Luče 
je sicer zavezujoč državni projekt in 
zato tudi država odkupuje za to po-
trebna zemljišča in ne občina. La-
stnikom smo na občini seveda pri-
pravljeni pomagati tudi z morebitno 
zamenjavo zemljišč. Podobno je bi-
lo ob širitvi regionalne ceste do Luč 
pred nekaj leti, ko so bila potrebna 
zemljišča lastnikom korektno pla-
čana s strani države (brez ustana-
vljanja civilnih iniciativ), da se da-
nes lahko do Tratnika pred Luča-
mi pripeljemo po široki obnovljeni 
cesti, za kar smo nekdanjim lastni-
kom lahko samo hvaležni. Občina 
za potrebe obvoznice ne odkupuje 
zemljišč, kupujemo pa jih na Prodih 
za občinske projekte za prihodnost, 
skladno z vsakoletno potrditvijo Ob-
činskega sveta.

Obvoznica bo za Luče (kot pred 
leti tudi za Mozirje, Ljubno …) pome-
nila prometno razbremenitev (pred-
vsem ob konicah), povečano pro-
metno varnost, izboljšano kvalite-
to življenja (boljša kakovost zra-
ka, manjša obremenitev s hrupom 
in svetlobnim onesnaževanjem ...), 
možnost začasnega zaprtja pro-
meta skozi kraj ob prireditvah (Lučki 
dan …), pa tudi možnost turistične-
ga razvoja območja ob obvoznici.

Za kraj je to nedvomno prilo-
žnost, ki se jo ne izpusti in jo za-
to moramo pričakati pripravljeni. 
Protipoplavna dela, ki se zadnje 
leto izvajajo na sotočju Savinje in 
Lučnice, so le del od vseh potreb-
nih ukrepov. Luče pa bodo v celo-
ti varne pred poplavami šele, ko bo 

zgrajena tudi obvoznica, katere na-
sip bo zaščitil Luče in Lučane pred 
naraslo Savinjo. Ker gre za dva ze-
lo prepletena projekta (vodni in ce-
stni), jih država že desetletje vo-
di povezano, tudi z vidika raciona-
lizacije stroškov. Glede obstoječe-
ga mostu v Luče pa ni nobene bo-
jazni. Na tem mestu bo tudi v bodo-
če stal še lepši most (idejni projekt 
smo predali Direkciji za ceste RS), 
ki pa bo lahko zgrajen šele potem, 
ko bomo dobili nov most na obvo-
znici. Zato tudi glede avtobusnega, 
osebnega in kolesarskega prome-
ta v bodoče skozi stari del Luč ne 
razumem strahov, ki jih nekateri iz 
zgoraj omenjenega društva vztraj-
no širijo. Promet bo seveda možen, 
z režimom pa ga bomo lahko sa-
mi uredili. Tudi v Mozirju in na Ljub-
nem sta dve cesti, ena skozi, ena 
mimo kraja. Ob obvoznici in Savinji 
je tudi projektirana nova (osvetlje-
na) pešpot z vsemi dostopi, ki bo 
dobra rekreativna priložnost za do-
mačine in turiste, pa tudi za starej-
še in otroke.

Občina že sodeluje v projektu 
kolesarskega omrežja Savinjske 
regije. V bodoče se bo ta projekt še 
intenziviral.

Zadnja leta smo temeljito preno-
vili zgornji del Luč, kjer smo zgradi-
li okoli sto uradnih parkirišč (precej 
tudi pokritih), pločnike, novo ulično 
razsvetljavo, tržnico in avtobusno 
postajo. V sklopu gradnje pločnika 
smo prestavili kapelico v soglasju 
z lastnikom zemljišča, župnijo in 
spomeniškim zavodom. Precej po-
hval, ne samo od domačinov, smo 
dobili za izvedbo tega velikega pro-
jekta. Drugačno mnenje pa se sliši 
praviloma samo od enih in istih de-
žurnih kritikov.

Novih delovnih mest, ki jih bo pri-
nesla obvoznica, bo verjetno po-
dobno število, kot je bil slučaj v 
Mozirju in na Ljubnem. Evidentira-
nih turistov v Lučah pa imamo res 
vse manj, predvsem iz preprostega 
razloga, ker kar nekaj glavnih turi-
stičnih subjektov v kraju ne plaču-
je turistične takse. Kljub temu pa 
namenimo za pospeševanje turiz-
ma in gospodarstva v deležu pro-
računa naše občine več kot 260 % 
sredstev, glede na povprečje v dr-
žavi. Vseeno pa ostajamo ena red-
kih nezadolženih slovenskih občin.

Če je izvedba referenduma res 
bitka za oslovo senco, zakaj je po-
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Pisma bralcev, Zahvale, Oglasi

Sporočamo žalostno vest, da je umrl dolgoletni član, krvodajalec in 
prostovoljec Rdečega križa 

Aleksander LOJEN 
iz Luč

Gospod Lojen je dolga leta aktivno pomagal na področju krvodajal-
stva v Lučah, bil predsednik Krajevnega odbora Rdečega križa Luče in 
pomagal pri raznih aktivnostih.

Zadnja leta je preživel v Domu starejših občanov Vojnik.

RKS – Območno združenje Zgornje Savinjske doline in 
Krajevni odbor Rdečega križa Luče

Ni res, da si odšel – nikoli ne boš!
Ujet v naša srca, z najlepšimi spomini,
boš vsak naš korak, spremljal v tišini.

ZAHVALA

ob boleči izgubi dragega očeta, starega očeta, 
brata, strica in prijatelja

Sandija LOJENA
25.11.1948 – 1.4.2014

iz Luč

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, krajanom, 
prijateljem, znancem, bivšim sodelavcem, letnikom 1948 in sošolcem 
učiteljišča, ki ste ga v tako velikem številu pospremili na njegovi zadnji 
poti. Hvala za izrečena sožalja, besede tolažbe in podpore. Hvala za da-
rovano cvetje, sveče in svete maše. Posebna zahvala župnikoma g. Vi-
kiju Košcu in g. Alojzu Podkrajniku za lep in čustven obred svete ma-
še ter dar nabirke. Hvala gasilcem, pevcem, praporščakom, pogrebni 
službi Morana ter govornici ge. Valeriji Robnik.

Vsem in vsakemu posebej še enkrat iskrena hvala.

Žalujoči vsi njegovi

Utrgala bom cvet,
na grob ga položila,
in tiho potožila,
da joče moje srce.
Srce mi žalost je ranila,
ker te več ob meni ni.
Čeprav te zemlja je pokrila,
duh tvoj z mano še živi.

V SPOMIN

Jožetu ERMENCU
iz Florjana

1930 – 2012

V petek, 11. aprila 2014, bo minilo dve leti.

Žalujoči žena Antonija, sinovi Franc, Anton, Jože, hčerke 
Jožica, Milka in Majda z družinami

Vsak dan si delal in garal,
potarnati pa nisi znal,
le delo Te krepilo je,
Ti dalo novo upanje.
A ko bolezen je prišla,
je bitka izgubljena bila.
Čeprav Te več med nami ni,
boš z nami, v naših srcih Ti.

V SPOMIN

Francu CAJNERJU
6.3.1955 – 13.4.2009

Ob 5. obletnici z ljubeznijo in za vedno v tihi žalosti čuvamo zakla-
de spominov na naše skupne dni.

Najlepša hvala vsem, ki ga ohranjate v lepem spominu, postojite 
ob njegovem preranem grobu, se ga spominjate v molitvi in prižiga-
te sveče.

Njegovi domači

tem s strani nekaterih predstavnikov 
zgoraj omenjenega društva vlože-
no toliko energije, da se referendum 
prepreči. Dobro razumem, da ima 
vsak svoje mnenje in svoje interese, 
ki jih zagovarja. Ne razumem pa, da 
se želi preprečiti, da se o tej za Luče 
zelo pomembni temi za prihodnost, 
ljudje demokratično izjasnijo in tako 
pokažejo javni interes.

Pravno mnenje o zakonitosti re-
ferenduma smo pridobili pri neod-
visnem Inštitutu za javno upravo 

pri Pravni fakulteti v Ljubljani, ki je 
ugotovilo, da je obravnavani sveto-
valni referendum razpisan skladno 
z zakonom. Kot avtor pa je pod 
mnenje podpisan priznani in spo-
štovani pravni strokovnjak dr. Raj-
ko Pirnat.

Upam, da bodo občani svojo de-
mokratično možnost odločanja na 
referendumu v nedeljo v čim ve-
čjem številu izkoristili.

Ciril Rosc
župan občine Luče
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Za razvedrilo

SAVINJA BO TEKLA NAVZGOR 
Minister za kmetijstvo in okolje mag. Dejan Židan (desno): »Žu-

pan, nič se ne sekirajte, tukaj bomo reko preusmerili nazaj proti Sol-
čavi in ne bo več nevarnosti, da bi neslo še kakšen jez.« 

Lučki župan Ciril Rosc: »Pa mislite, da bo Savinja hotela teči nav-
zgor?«

Židan: »V Sloveniji je vse možno. Pri nas se itak nobeni zakoni ne 
spoštujejo, zakaj bi bili naravni izjema?«

SLADKA DILEMA
Radenko Tešanović, gonilna sila Flosfesta, predsednik Turistične-

ga društva Ljubno ob Savinji in ljubiteljski kuhar: »Zdaj sem pa čisto 
zmeden. Razmišljam, ali bi se prijavil v oddajo Gostilna išče šefa ali 
novo oddajo, ki bo zelo aktualna v jeseni in se ji reče Občina išče še-
fa. Pri obeh zate glasujejo gledalci oziroma volivci, povsod moraš 
biti »nasukan«, iznajdljiv, dobro je znati tudi obljubljati in to na veli-
ko. Le kaj naj storim? Najbolje, da še malo počakam in vidim, kje bo 
boljši nagradni sklad, potem pa v akcijo.«

(Foto: ŠS)

(Foto: ŠS)
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Križanka, Informacije

KUPON za brezplačni mali oglas do 10 besed v 16. številki SN

2014

Ime in priimek:

Naslov: 

Vsebina oglasa (do 10 besed):

Nadaljevanje Napovednika dogodkov na strani 26.

 Petek,
11. april

ob 16.30. Knjižnica Mozirje
Ura pravljic: Kuža je bil!

ob 19.00. OŠ Rečica ob Savinji
Predstavitev ustvarjalnega snovanja Šaleškega 
literarnega društva Hotenja

ob 19.30. Kulturni dom Gornji Grad
Gledališka predstava Ljubezen in pohlep

Sobota,
12. april

ob 9.00. Pred Upravnim centrom Mozirje
Dan zaščite pred naravnimi in drugimi nesrečami

ob 10.00. Bohačev toplar - tržnica Nazarje
Borza ponudbe in povpraševanja z degustacijo 
proizvodov ter delavnica Izdelovanje butaric

ob 10.00. Športni park Mozirje
Nogometna tekma - CSC in MC ND Mozirje : Ljubno

ob 10.45. Športna dvorana Nazarje
Rokometna sobota v Nazarjah

ob 15.00. Dvorana PGD Mozirje
Delavnica Kako s pomočjo metode feldenkaris teči hitro 
in brez odvečnega napora

ob 16.00. Apartmaji & Wellnes Skok
Predstavitev naravne kozmetike Skin Truth (PR)

Napovednik dogodkov
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Sobota,
12. april

ob 16.30. Športni park Mozirje
Nogometna tekma - MLČ ND Mozirje : Radeče
ob 19.00. Kulturni dom Mozirje
Pomladni koncert Nine Pušler
ob 19.00. Športna dvorana Nazarje
Košarkarska tekma - Nazarje : Nova Gorica mladi (člani)
ob 19.30. Kulturni dom Ljubno ob Savinji
Gledališka predstava Ljubezen in pohlep

Nedelja, 
13. april

ob 10.00. Športni park Mozirje
Nogometna tekma - LMD ND Mozirje : KNK Odred Kozje
ob 15.00. Kulturni dom Mozirje
Narodopisna prireditev 18. Družinsko petje

Torek,
15. april

ob 17.00. Knjižnica Solčava
Ura pravljic: Kokošja šola
ob 18.00. Galerija Mozirje
Zaključna prireditev ob zaključku 9. bralne značke za 
odrasle

Sreda,
16. april

ob 17.00. Knjižnica Ljubno ob Savinji
Ura pravljic: Kokoška Taja

Napovednik, Mali oglasi, Oglasi

MORDA STE ISKALI PRAV TO
Napovednik dogodkov

ŽIVALI – PRODAM 
Prašiče najboljše mesne pasme za 
dopitanje. Možna dostava. Fišar; gsm 
041/619-372.
Prodam teličko limuzinko, staro 2 me-
seca; gsm 031/774-520.
Prodam kozo z mlekom; gsm 
041/884-056.
Prodam bikca in teličko ekološke reje, 
mesne pasme od 250 do 300 kg; gsm 
041/843-995.
Prodam bikca simentalca, težkega 170 
kg; gsm 041/298-608.
Prodam 2 telički s.r., 110 – 120 kg in se-
no; gsm 031/759-955.
Prodam bika s.r., silažne bale in bukova 
drva; gsm 031/855-186.
Prašiče  lastne reje, 100-130 kg, za za-
kol ali nadaljnjo rejo, možna dostava; 
gsm 041/561-893.
Prodam psičko aljaški malamut; gsm 
051/348-318, 031/376-607.

ŽIVALI – KUPIM
Kupim vse vrste telic in krav za zakol; 
gsm 031/832-520.
Kupim kravo, telico za zakol in bik-
ce, teličke nad 100 kg, mesni tip; gsm 
031/533-745.

DRUGO – PRODAM
Javorova drva, cepljena, metrska, suha 
prodam; gsm 041/570-232
Prodam transportni plato mušič, dim. 
100 x 160 cm; gsm 041/535-233.
Prodam trame in reme za ostrešje; 
gsm 041/216-648.
Prodam kostanjeve kole za ogrado ži-
vine (višina 1,6-1,8m); gsm 041/657-
638.
Ugodno prodam silažne bale prve ko-
šnje; gsm 051/377-025.
Prodam silažne bale, prve košnje; gsm 
041/793-519.

Prodam tri silažne bale; gsm 031/289-
128.
Prodam kosilnico sip roto, 4 diski, 8 
nožev, l. 2005, lepo ohranjena; gsm 
041/547-425.
Prodam mladinsko kolo, 24 col, mo-
dre barve, lepo ohranjeno; gsm 
051/413/679.
Savinjske želodce in silažne bale pro-
dam; gsm 041/239-017.
Prodam brezova drva; gsm 041/942-
169.
Prodam savinjske želodce in salame; 
gsm 070/512-867.
Odlično ohranjen namizni računalnik, 
poceni prodam; gsm 041/806-001.
Prodam kozolec in silokombajn. Vre-
dno ogleda; gsm 041/894-351.
Prodam mladinsko kolo 24 col, 21 pre-
stav – novo; gsm 031/765-605.
Prodam bukova drva; gsm 041/280-
005.
Prodam kosilnico BCS 602, uporabna 
za hribovite terene, sadovnjake in vino-
grade; tel. št. 839-52-23 ali 041/878-
406.

DELO IŠČE
Moški srednjih let iščem delo – kakrš-
nokoli; gsm 031/663-465. 

DRUGO – KUPIM
Obleko za prvo obhajilo kupim (za 
punčko 12 let); gsm 041/594-004.
Kupim bukovo hlodovino, cena po do-
govoru; gsm 031/515-112.

VOZILA – PRODAM
Prodam lepo ohranjen nissan 4x4 X-
trail, l. 2006; gsm 041/783-971.
Čelni traktor, nakladač sip z vpetjem 
za traktor štore, ohranjen kot nov, 
prodam za 900 EUR; gsm 051/626-
627.

◊	KMETJE,	GOZDARJI
Gradimo gozdne vlake brez miniranja. Opravljamo tudi vsa ostala 
dela s strojno mehanizacijo ter kiper prevoze. Kvalitetno in poce-
ni; Brlec Franc 041/606-376.

GP Pirc d.o.o., Krnica 50, 3334 Luče.

◊	MONTAŽA	SATELITSKIH	SISTEMOV	–	POP	TV		
				IN	A	KANAL
Nudimo vam montaže satelitskih sistemov za sprejem POP TV in 
KANAL A – pooblaščeni monter za TOTAL TV in servis vseh sate-
litskih sistemov. Prašnikar s.p., tel. 03/584-51-94, gsm 041/688-
094.

Prašnikar Miro s.p., Elektro-instalacije in vzdrževanje elektro aparatov in na-
prav na terenu, Spodnje Kraše 30, 3341 Šmartno ob Dreti.

◊	UREJANJE	IN	IZGRADNJA	OKOLICE
Gradnja gozdnih vlak ali cest, planiranje travnikov, izdelava dvo-
rišč, meteorna ali fekalna kanalizacija, vgradnja čistilnih naprav, 
izkopi za ceste, novogradnje, vodovode, izdelava kamnitih škarp, 
mletje ruševin ali kamenja v nasipni material. Gsm 041/631-395.

TGM Janžovnik Aleš s.p., Zavodice 1, 3331 Nazarje.

◊	ŠIVILJSTVO	ŽANA	
Šivanje po meri, kostimi, srajce, hlače in razna popravila (menja-
va zadrg, krajšanje, ožanje). Gsm 041/498-943. 

Oblak Z. Barbara s.p. Ljubija 88, 3330 Mozirje.

◊	KLEPARSKA	DELA	V	GRADBENIŠTVU
Imamo 17 let delovnih izkušenj. Nudimo 3 leta garancije na stori-
tve. Gsm 051/716-044. 

Dragutin Glamočanin s.p., Loke 40, Ljubno ob Savinji.

◊	BELJENJE	NOTRANJIH	IN	ZUNANJIH	POVRŠIN,
delo na višini, izdelava novih dekorativnih beležev in starejše teh-
nike beljenja ... GSM 030/305-570. 

Pleskarstvo, Tadej Grudnik s.p., Zadrečka c. 15, Nazarje.

◊	URE,	PASOVI,	BATERIJE
Iščete novo uro, morda zamenjavo pasu ali baterije. Oglasite se 
v prodajalni FOTO SENI v TUŠ centru v Mozirju. Nudimo vam ve-
liko izbiro ženskih, moških in otroških ročnih ur. Na zalogi so vse 
vrste baterijskih vložkov, tudi za slušne aparate. Vabljeni. Tel. št.: 
839-50-04.

Foto SENI – TUŠ Center Mozirje, Lamcom d.o.o., Nove Trate 4, Mozirje.

◊	NUDIMO	POMOČ	NA	DOMU
(čiščenje, likanje ...), varstvo otrok, in pomoč starejšim, invali-
dnim na domu, ter urejanje okolja. Tel. št. 031/788-397. 

Osebno dopolnilno delo, Marijanca Napotnik, Aškerčeva ul. 58, Mozirje.

◊	ZLATARSTVO	ROŽIČ
Velika izbira zlatega in srebrnega nakita za birme, obhajila ter 
ostale posebne priložnosti. Izdelava poročnih prstanov po vaši že-
lji. Tel. št. 03/58-32-200. Delovni čas: od 9 do 12 in od 13 do 18 
ure, sobota od 8 do 12 ure.

Rožič Darja s.p., Na trgu 22, 3330 Mozirje. 

◊	SEČNJE	IN	SPRAVILO	LESA
za več informacij pokličite na tel. št. 041/423-935.

Urles, predelava lesa in prevozništvo, Uroš Lever s.p., Šmartno ob Dreti 88.

Nadaljevanje Napovednika dogodkov s strani 25.

NEPREMIČNINE
Prodam dvosobno stanovanje, 42 m2, 
v Mozirju; gsm 051/246-361.
Oddam sobe v najem; gsm 041/280-
005.
V Šmartnem ob Dreti prodajam zazi-
dljivo parcelo v izmeri 550 m2. Ceno 
in vse ostale informacije dobite na gsm 
031/615-256 zvečer po 18. uri. 

OSEBNI STIKI
Topel dom in lepo nagrado nudim  po-
šteni in zanesljivi ženski nad 65 let, za 
opravljanje gospodinjskih del in ureja-
nje vrta; gsm 041/829-089.
45-letna, zaposlena v Ljubljani, brez 
namena dedovanja išče delo na kmeti-
ji (tudi turistični) v zameno za hrano in 
prenočišče; gsm 041/820-444.
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Pomlad, vse se prebuja in kaj je lahko lepše-
ga, kot v ta letni čas zakorakati z novo podobo.

Med številnimi prijavljenimi je bila tokrat sre-
ča na strani medicinske sestre Katje Kozelj iz 
Šmartnega ob Paki.

Katja je na stilski izziv prišla s srednje dolgi-
mi lasmi, frizerka Urška Zorin pa se je odločila 
za korenito spremembo pričeske. Osvežila je pr-
votno barvo, lase precej skrajšala ter s stopniča-
stim striženjem prišla do modne frizure. Ker ima 
Katja zelo lepe oči, je vizažistka Natalija Plankl 
le-te poudarila z močnejšim make up-om, usta 
in ličnice pa obarvala v nežnih, naravnih tonih. 
Stilistka Nina B. Felicijan je za tokratno izzival-
ko v trgovini BazarR izbrala večno modni jeans 
ter živo rdečo kombinacijo hlač in jakne iz ume-
tnega usnja, celoten izgled pa popestrila z mo-
dnimi dodatki in trendovskimi čevlji iz Trgovine z 
obutvijo Jurček. Potek tokratne modne zgodbe 
si oglejte na fotografijah Urške Hrastnik, Vi pa 
ste še vedno vabljeni, da se s kupončkom iz Sa-
vinjskih novic prijavite na vaš in naš izziv.

Prej

Potem
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